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MUZEJ Počela je zadnja faza građevinskih radova u cijelom planiranom obuhvatu
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KROV dO BOžIćA
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U asfaltiranje 
7,5 km cesta 
uloženo 2,4 
milijuna kuna
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Udruga Maska 
održala 
starinsku 
trebitvu 
kuruze

Grad će poduzetnicima 
sufinancirati stipendije za srednjoškolce
sAstANAK pOdUZEtNIKA s 
gRAdsKOM UpRAVOM

gROBlJA Nadstrešnica 
u Ivancu, asfaltirane 
staze na grobljima u 

Radovanu i Margečanu
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U punom su jeku građevinski 
radovi na drugoj, ujedno i za-
dnjoj fazi izgradnje objekta Mu-
zeja planinarstva Ivanec, jedinog 
muzeja u Hrvatskoj tematski po-
svećenog planinarstvu. Posluže 
li vremenske prilike, muzejski 
objekt u cijelom planiranom obu-
hvatu od 1.400 m2 građevinski 
bi trebao biti dovršen i pod krov 
stavljen do Božića ove godine. 

-Riječ je o velikoj investi-
ciji koja je u ovoj fazi vrijedna 
2,16 milijuna kuna. od toga je 
800.000 kuna Grad Ivanec osi-
gurao prijavom na javni poziv 
Ministarstva kulture, dok se 
ostatak potrebnih sredstava 
financira iz gradskog proraču-
na. Sukladno projektnoj doku-
mentaciji i građevinskoj dozvoli, 
objekt će ove godine biti funkcij-
ski izgrađen u cijelosti i stavljen 
pod krov, dok u narednom raz-
doblju predstoji uređenje unu-
tarnjih prostora s izvođenjem 
svih obrtničkih i instalaterskih 
radova, a potom i opremanje (IT 
oprema, namještaj) u skladu s 
predviđenom muzejskom kon-
cepcijom – izjavio je gradonačel-
nik Milorad Batinić.

-ovo su zadnji građevinski ra-
dovi na muzejskom objektu. Po-
znato je da se muzej gradi fazno. 
U prvoj fazi izgrađen je dio objek-
ta koji će u budućnosti biti u funk-
ciji ulaza, suvenirnice i pratećih 
prostora, a sada se gradi dio na-
mijenjen muzejskom izložbenom 

prostoru i depoima – izvijestila 
je projektantica Zdenka Šarolić iz 
Studija Nexar u Ivancu.

Temeljem provedenog natje-
čaja, posao je dobio MIPCRo.

-Radovi napreduju u skladu 
s dinamičkim planom, a sada se 
izvode grubi građevinski radovi, 

(zidarski, betonski, armatura), 
nakon čega će uslijediti postav-
ljanje pokrova. Riječ je o vrsti 
specijalnog pokrova (eternit) koji 
Ivanec dosad u građevinskom 
smislu još nije vidio – otkrio je 
glavni inženjer gradilišta Zdrav-
ko Rogina.

ovogodišnji radovi znače nov 
korak u realizaciji ovog smjelog 
projekta koji će u konačnici uvr-
stiti naš grad na kartu hrvatskih 
gradova sa smart (pametnim) 
muzejima i koji će Ivanec afir-
mirati kao destinaciju koja će 
posjetiteljima ponuditi doživljaj 
planinarstva na dosad neviđen 
način.(ljr)

 Čak 7,5 kilometara gradskih 
ulica, nerazvrstanih cesta i od-
vojaka na širem području grada 
Ivanca – više nego u proteklih 
nekoliko godina zajedno – ti-
jekom proteklih ljetnih i jesen-
skih mjeseci modernizirano je 

i presvučeno novim asfaltnim 
slojem, a samim tim kraju je pri-
veden gradski Program moder-
nizacije NC-a za 2018. godinu. U 
radove je uloženo čak 2,4 miliju-
na kuna, a asfaltiran je cijeli niz 
ulica i dionica. 

Radovi su obavljeni u 16 ulica 
i odvojaka u Ivancu – u Šabano-
voj s odvojkom, u kralja Tomi-
slava, Vukovićevoj, u odvojcima 
kovačićeve i Varaždinske, u Pre-
radovićevoj, Zavojnoj, Vinograd-
skoj, Gupčevoj, Zagorskoj, na 
spoju Frankopanska – Rajterova, 
Zelenom dolu, Georgijevićevoj i 
Jagićevoj ulici kao i u Salinovcu.

Nadalje, u listopadu je asfal-
tiran produžetak Gajeve ulice u 
Ivancu, u Škriljevcu je novi asfalt 
položen na odvojak kolari, asfal-
tirana je i Ulica Savica u Radova-
nu te odvojak Štefanki u Prigor-
cu. ono što još treba riješiti jest 
uređenje bankina uz pojedine 
cestovne dionice.

ovogodišnjim programom 
ujedno je krenuo i srednjoročni 
program 2018. – 2022. godine 
kojim je predviđeno asfaltira-
nje ukupno 32 km ulica i cesta 
na cijelom gradskom području.
(ljr)

U Prigorcu su u tijeku rado-
vi na realizaciji najvećeg ovo-
godišnjeg gradskog projekta  
sufinanciranog sredstvima eU 
fondova – rekonstrukciji 2,9 km 
nerazvrstane ceste od Prigorca 
do Šumija, izgradnji parkirališta 
na Rapikovcu te pratećim rekon-
strukcijskim radovima. Investitor 
je Grad Ivanec, a radovi su vrijed-
ni 4,14 milijuna kuna, od čega je 
3,65 milijuna bespovratnih eu-
ropskih i državnih sredstava, 
dok je ostatak osiguran u grad-
skom proračunu.

Zahvaljujući lijepom vreme-
nu tijekom listopada, izveden je 
dio zemljanih radova na cesti 
u duljini od oko 700 metara, a 
ako vremenske prilike dopuste, 
prići će se i radovima na izgrad-
nji oborinske odvodnje buduće 
prometnice. U Prigorcu se trenu-
tačno izvode radovi na izgradnji 
potpornog zida na sjevernom 
dijelu budućeg parkirališta na 
Rapikovcu..

Podsjećamo, u sklopu ovog 
velikog investicijskog zahvata 
rekonstruirat će se cesta na po-

tezu od centra Prigorca do Rapi-
kovca te uz nju urediti 15 parkirnih 
mjesta, dok će se na proširenom 
parkiralištu Rapikovec urediti 50 
mjesta za parkiranje. Položit će 
se asfalt na odvojak Strugari i 
modernizirati 2,9 km prometnice 
prema Šumiju, s time da će dioni-
ca do Izletišta Jarki biti asfaltira-
na, a do Šumija će se urediti kvali-
tetna makadamska cesta.

Grad Ivanec je temeljem pro-
vedenog natječajnog postupka 
izvođenje radova povjerio Cola-
su Hrvatska d.d. Varaždin. (ljr)

MUZEJ Počela je zadnja faza građevinskih radova na izgradnji muzejskog objekta u cijelom planiranom obuhvatu

Muzej planinarstva: 
Cijeli objekt pod 
krov do Božića

Grad Ivanec raspisao je na-
tječaj za dodjelu stipendija stu-
dentima za akademsku godinu 
2018./2019. U novoj ak. godini 
Grad će dodijeliti novih 35 sti-
pendija i to 30 na temelju socijal-
nog statusa i uspjeha u školova-
nju te 5 stipendija za deficitarna 
zanimanja. 

Pritom valja naglasiti da Grad 
Ivanec temeljem kriterija defici-
tarnosti zanimanja nastavlja sti-
pendirati 5 studenata iz prošlih 
godina, iz čega proizlazi da Grad 
novčano pomaže studiranje 
ukupno 40 studenata, jednako 

kao i prijašnjih godina.
S obzirom na to da su pojedi-

na zanimanja izrazito deficitarna 
i da na našem području postoji 
velika potreba za njima, Grad 
– u želji da stimulira školova-
nje za ova zanimanja i da takve 
kadrove zadrži na domicilnom 
području - u novoj ak. godini po-
većava iznose stipendija za defi-
citarna zanimanja s dosadašnjih 
500 na 800 kuna mjesečno. 

Deficitarnim zanimanjima 
proglašeni su mag./inž. elek-
trotehnike i strojarstva, dokto-
ri medicine te mag. farmacije 

i logopedije. ako kvota za ova 
zanimanja ostane nepopunje-
na, dodijelit će se stipendije za 
druga deficitarna zanimanja i to 
za mag./inž. građevinarstva te 
za mag. edukacije matematike i 
fizike.

Stipendije za deficitarna za-
nimanja dodjeljuju se pod uvje-
tom da njihovi korisnici nakon 
završetka studija, ako postoji 
potreba, ostanu raditi na po-
dručju grada Ivanca najmanje 
onoliko vremena koliko su dobi-
vali stipendiju, na što će se stu-
denti obvezati ugovorom.(ljr)

 ˝ Dok je u prvoj fazi izgrađen dio objekta koji će ubuduće biti u funkciji ulaza, suvenirnice i 
pratećih prostora, sada se gradi dio muzeja namijenjen izložbenom prostoru i depoima

stIpENdIJE Grad Ivanec raspisao natječaj za dodjelu stipendija za ak. godinu 2018./2019. 

stipendije za deficitarna zanimanja s 500 rastu na 800 kn
 ˝ Primatelji stipendija za deficitarna zanimanja bi nakon studija, ako postoji potreba, 

trebali ostati raditi na području grada najmanje onoliko koliko su dobivali stipendiju

Ukoliko će ivanečki podu-
zetnici dodjeljivati stipendije 
srednjoškolcima u nastojanju 
da si na taj način osiguraju 
potreban kadar, Grad Ivanec 
će svakom poslodavcu svaku 
takvu stipendiju sufinancirati 
s najviše 200 kuna mjesečno. 

Dakle, odluči li poduzet-
nik učenika stipendirati s 
npr. 400 kuna, Grad Ivanec 

će poduzetniku mjesečno 
trošak stipendije sufinanci-
rati s 200 kuna. 

To je mjera koju Grad uvodi 
kao benefit kojim želi pomoći 
učenicima i direktno gospo-
darstvenicima, a o kojoj je 
gradonačelnik M. Batinić na 
nedavnom sastanku informi-
rao poduzetnike te ih pozvao 
da tu pogodnost iskoriste.Poduzetnici su pozvani da iskoriste mogućnost korištenja 

đačkih stipendija
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ĐAČKE stIpENdIJE Pomoć poduzetnicima

poduzetnicima 200 kuna 
mjesečno za đačke stipendije

U obilasku gradilišta s projektantima i izvođačima radova

Zadnja faza građevinskih radova na muzejskom zdanju

Omiljeno 
okupljalište

Gradnja muzeja počela je 
još u doba gospodarske krize 
(2014. godine) i proteklih se 
godina odvijala etapno, u skla-
du s financijskim mogućnosti-
ma proračuna Grada Ivanca i 
sredstvima osiguranim iz dr-
žavnih ministarstava. 

Prva faza izgrađenog i opre-
mljenog objekta otvorena je u 
veljači 2017., kada je javnosti na 
raspolaganje stavljen manji dio 
budućeg muzeja. koliko je takav 
dopadljiv prostor falio Ivancu, 
svjedoči i podatak da je sadašnji 
„mali muzej“ s multifunkcijski 
opremljenom dvoranom pre-
rastao u omiljeno okupljalište 
ivanečke kulturne javnosti koja 
se u njemu redovito sastaje na 
izložbama, prezentacijama, 
likovnim i drugim društvenim 
događanjima. Dosad je u  grad-
nju i opremanje muzeja uloženo 
oko 4,5 milijuna kuna.(ljr)
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AsFAltIRANJE Završena je modernizacija cesta iz gradskog 
Programa za 2018. godinu

U asfaltiranje 
7,5 km cesta 
uloženo 2,4 
milijuna kuna

Asfaltiran je odvojak Kolari u MO-u Škriljevec

Asfaltiranje produžetka Gajeve ulice u 
Ivancu stanari su dočekali s veseljem
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 ˝ U listopadu je asfaltiran produžetak Gajeve ulice, a asfalt 
je položen i na dionice u Škriljevcu, Radovanu i Prigorcu
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pRIgOREC U tijeku je najveći ovogodišnji infrastrukturni 
gradski projekt sufinanciran iz EU fondova

gradi se potporni zid na 
parkiralištu Rapikovec

 ˝ Na 700 metara 
dionice izveden 
je dio zemljanih 
radova, a dopusti li 
vrijeme, prići će se i 
radovima na izgradnji 
oborinske odvodnje

Radovi na izgradnji 
potpornog zida sa 

sjeverne strane budućeg 
parkirališta

Fo
To

: Z
. S

Ta
N

ko



4 51. XI. 2018. 1. XI. 2018.IVANEČKE novine IVANEČKE novineposlovi poslovi

U sklopu eU projekta 
vrijednog gotovo 523.000 
kuna, u organizaciji Po-
slovne zone Ivanec d.o.o. 
u Gradskoj vijećnici Ivanec 
održana je nova, druga 
po redu specijalizirana 
edukacija Poslovno ko-
municiranje i marketing u 
službi poslovnog uspjeha. 
održana edukacija jedna je 
od novih visokokvalitetnih 
usluga koje ova gradska 
tvrtka pruža postojećim i 
novoosnovanim poduzet-
nicima u sklopu projekta 
Pružanje visokokvalitetnih 
usluga za mala i srednja 
poduzeća putem poduzet-
ničkog centra – Poslovne 
zone Ivanec d.o.o., financi-
ranog iz eU fonda za regi-
onalni razvoj – operativni 

program konkurentnost i 
kohezija.

Solidan odaziv ra-
dionici potvrdio je važ-
nost obrađene teme za 
suvremeno poslovanje 
poduzetnika na tržištu 
koje je sve zahtjevnije 
i konkurentnije. Podu-
zetnici su vježbali svoje 
komunikacijske vještine 
i tehnike uspješnog jav-
nog nastupa i poslovnog 
pregovaranja, dobili su i 
informacije o osnovama 
marketinga te se educirali 
o tome kako pregovarati s 
klijentima i komunicirati 
s kolegama, a sve u cilju 

uspješnijeg poslovanja.
edukaciju je održala 

je Irma Dračić iz tvrtke 
CaD – ING. Poslovna zona 
zajedno s Projektnim ure-
dom Grada Ivanca za eU 
fondove, koji unutar nje 
djeluje kao specijalizirana 
jedinica za eU fondove, 
nastavljaju s provedbom 
projektnih aktivnosti koje 
obuhvaćaju cijeli niz no-
vih kvalitetnih usluga 
za poduzetnike. Ukupna 
vrijednost ovog projekta 
je 522.957,53  kuna, a od 
toga je Zoni bespovrat-
no odobreno 436.561,26 
kuna.(aj)

sAJAM 
INVEstICIJA 
Grad Ivanec 
uputio poziv svim 
poduzetnicima

Nastup na 
REXpO-u za 
poduzetnike 
- besplatan

Svi ivanečki poduzetni-
ci pozvani su da u suradnji 
s Gradom Ivancem nastu-
pe na ReXPo-u – Međuna-
rodnom sajmu investicija 
i komercijalnih nekretni-
na koji će se u City Plaza 
event Centru u Zagrebu 
održati 27. i 28. studenog. 
Sve troškove nastupa na 
sajmu (štand) podmirit će 
Grad pa će za poduzetnike 
nastup na ovoj uglednoj 
sajamskoj manifestaciji 
biti besplatan.

Stoga su sve zaintere-
sirane tvrtke pozvane da 
iskoriste ovu pogodnost te 
da se i osobno za štandom 
pridruže predstavnicima 
Grada Ivanca i Poslovne 
zone Ivanec d.o.o. ili da do-
stave svoje promidžbene 
materijale i kontakte. Sve 
tvrtke će početkom stu-
denog na svoje službene 
mail adrese dobiti i kratki 
upitnik za podatke u cilju 
pripreme zajedničkih pro-
mo materijala.

Sudionike očekuju kva-
litetne stručne rasprave 
i panel diskusije s vrhun-
skim stručnjacima i deci-
sion makerima iz svijeta 
investicija, infrastrukture 
i HTl-a kao i sudjelovanje 
na najboljim networking 
prilikama gdje se sudionici 
mogu družiti s trenutnim i 
potencijalnim poslovnim 
partnerima. 

Prijave Poslovnoj zoni 
Ivanec d.o.o., tel. 492 870 
ili na mail: lana.labas@
ivanec.hr

Potreba daljnjeg raste-
rećenja doprinosa na pla-
će, reforme koje će omo-
gućiti znatnije povećanje 
plaća radnicima s niskim 
primanjima u prerađivač-
koj industriji kakva prevla-
dava na području grada 
Ivanca, daljnje ukidanje 
parafiskalnih nameta i na-
knada, iznalaženje rješenja 
za radnike koji rano počnu 
raditi, ali nakon dugih go-
dina zbog profesionalnih 
deformacija i narušena 
zdravlja više ne mogu za-
dovoljiti zahtjeve poslov-
nog procesa – sve to samo 
su neka pitanja o kojima se 
razgovaralo na sastanku 
Poslovnog kluba Ivanec u 
utorak, 16. listopada. 

S obzirom na to da su 
u tijeku pripreme za do-
nošenje proračuna Grada 
Ivanca, gradskih programa 
i planova za 2019. godinu, 
a gradska uprava u dono-
šenju strateških dokume-
nata želi čuti i mišljenja i 
prijedloge poduzetnika, 
sastanak s gospodarstve-
nicima sazvao je grado-
načelnik Milorad Batinić, a 
održan je pod predsjeda-
njem Zvonka ernoića.

odazvalo mu se 20-ak 
poduzetnika, a prvi put 
pridružili su im se i novi 
direktor Itasa krešimir Tr-
stenjak, zatim, novi ula-
gač u Poslovnoj zoni Iva-
nec – istok Mladen Brozd 
te direktor aP-a Varaždin 
Franc Harapin. 

O lokalnoj 
tematici
Sam podatak da je 

sastanak trajao dva i pol 
sata te da su u kvalitetnoj 
raspravi poduzetnici skre-
nuli pažnju na niz proble-
ma koji tište realni sektor 
i dali konkretne prijedloge 
što i u kom smjeru promi-
jeniti, pokazuje koliko je 

nužna i dobrodošla surad-
nja gradske uprave i podu-
zetnika.

Nakon uvodnih riječi 
tajnice Poslovnog kluba 
lane labaš, razgovara-
lo se o lokalnim temama 
važnim za poduzetnike. 
Pročelnik za komunalne 
poslove Stanko Rožman 
izvijestio je o aktualnim 
izmjenama i dopunama 
gradskih prostornih i ur-
banističkih planova te o 
politici gradskih naknada i 
davanja u 2019.

-Tijekom iduće godine 
nisu predviđena nikakva 
poskupljenja po pitanju 
komunalnih naknada i 
doprinosa, a neće rasti ni 
cijene komunalnih usluga. 
Zbog usklađenja s novim 
Zakonom o komunalnom 
gospodarstvu morat će se 
donijeti nove odluke o ko-
munalnoj naknadi i komu-
nalnom doprinosu – poru-
čio je Rožman. 

Na sastanku se raz-
govaralo i o problematici 

oborinske odvodnje na 
pojedinim lokalitetima u 
Poslovnoj zoni (Ivan Ba-
nek, IBS), o vodnoj nakna-
di (Drago Geci, Poljodom), 
o potencijalnim novim 
rješenjima za osiguranje 
brzog Interneta (Goran 
Ribić, Tesla) pri čemu je M. 
Batinić poručio da će Grad 
poduprijeti svaku kvalitet-
nu inicijativu u tom pravcu. 
Nada Zver (Ivančica d.d. 
Ivanec) uputila je Gradu 
zahvalu na kvalitetnom 
rješenju izlaza iz Ivančice 
na državnu cestu (rotor) 
i lijepom estetskom ure-
đenju, kao i na proširenju 
i asfaltiranju parkirališta.

   
Rasteretiti 
doprinose, 
povećati plaće
U nastavku je M. Ba-

tinić pozvao poduzetnike 
da artikuliraju i problem-
ske teme koji tište realni 
sektor, a koji su vezani uz 
nacionalnu politiku, kako 
bi na njih mogao upozoriti 

Dječji vrtić Ivančice bio 
je domaćin stručnog sku-
pa za odgojitelje predškol-
ske djece. Skup je održan 
u suradnji s agencijom za 
mobilnost i programe eU, a 
uz djelatnike vrtića u Ivan-
cu i Radovanu, odazvali su 
mu se i odgojitelji iz vrtića 
Bambi Ivanec, latica kle-
novnik, Čarolija Bikovec i 
Runolist žarovnica. Na sku-
pu su upoznati s eTwinning 
portalom – profesionalnim 

internetskim portalom na-
mijenjenim međunarodnoj 
suradnji, edukaciji i usavr-
šavanju nenastavnog oso-
blja, a koji ujedno služi i za 
upoznavanje i uspostavlja-
nje suradnje među vrtićima 
i školama.

Predavanje je održala 
andreja Sedlar, prva am-
basadorica eU projekata 
iz redova vrtića, koja je na-
zočne upoznala s moguć-
nostima koje ovaj projekt 

otvara po pitanju razmje-
ne iskustava s vrtićima iz 
cijele europe, međusobnih 
posjeta i povezivanja, ali i 
kao „odskočne daske“ za 
usavršavanje u cilju uklju-
čivanja u eU projekte. 

U ime Grada Ivanca, 
skup je pozdravila zamje-
nica gradonačelnika lidi-
ja kozina, a okupljenima 
se obratila i ravnateljica 
Dječjeg vrtića Ivančice Mi-
lena Golubić.

pOdUZEtNICI  Održan je sastanak ivanečkih poduzetnika s gradskom upravom

grad će poduzetnicima 
sufinancirati stipendije 
za srednjoškolce

OBRAZOVANJE U Ivancu boravili predstavnici 
strukovnih škola iz Mađarske, Rumunjske i Slovenije

podrška grada modernom 
strukovnom obrazovanju

 ˝ Grad osluškuje izražene potrebe poduzetnika o njihovim 
kadrovskim potrebama te u suradnji sa Srednjom školom i ŽGK 
pridonosi stvaranju radne snage za lokalno gospodarstvo

U sklopu eU projekta 
learning by Doing prijav-
ljenog u sklopu Dunav-
skog transnacionalnog 
programa koji županij-
ska gospodarska komora 
Varaždin provodi sa 14 
partnera i 9 pridruženih 
partnera iz podunavskih 
zemalja, u Srednjoj školi 
Ivanec u petak je, 12. li-
stopada, boravila skupina 
predstavnika srednjih ško-
la iz Mađarske, Rumunjske 
i Slovenije. Sastanak je 
održan u Učionici buduć-
nosti, gdje se sudionicima 
uvodno obratila predstav-
nica žGk Božica Šantek 
te istaknula da je riječ o 
inicijativi, čiji je cilj da se 
strukovno obrazovanje u 
podunavskim zemljama 
modernizira na način da 
ide na ruku regionalnih 
gospodarskih ekonomija. 

Primjer dobre 
prakse – Srednja 
škola Ivanec
U tom kontekstu sudi-

onici projekta razmjenjuju 
posjete, identificiraju uska 
grla i slabosti te razmatra-
ju dobre primjere iskustava 
i mogućnosti njihove im-
plementacije u zajedničku 
platformu za sustave stru-
kovnog obrazovanja u svih 
15 podunavskih zemalja. 

S obzirom na to da Sred-
nja škola Ivanec daje veliku 
potporu ovome projektu, 
a i sama ulaže puno truda 
kako bi vlastito strukovno 
obrazovanje prilagodila 
potrebama poduzetni-
ka, sudionici su saslušali i 
iskustva svojih domaćina. 
Ravnateljica lidija kozina 
upoznala ih je sa školom i 
eU projektima koje provo-
di, a po čijem je intenzitetu 
privlačenja sredstava (17 
milijuna kuna u 4 godine) 
postala primjer na naci-
onalnoj razini. Voditeljica 
strukovnih programa Indi-
jana Putar kramarić detalj-
nije je izvijestila o školskim 
strukovnim programima i 
o načinu suradnje s lokal-
nim tvrtkama, gdje učenici 
obavljaju stručnu praksu.

U kampanju 
uključen i Grad 
Ivanec
Gostima se obratio i 

gradonačelnik Milorad Ba-
tinić te naglasio dobru su-
radnju Grada Ivanca, Sred-
nje škole i žGk po pitanju 
strukovnog obrazovanja. 
Istaknuvši da je Grad  pr-
venstveno posvećen stva-
ranju što boljih uvjeta za 
poduzetnička ulaganja i 
poslovanje tvrtki, nagla-
sio je da putem Poslovnog 
kluba Grad prima informa-
cije i o njihovim kadrov-
skim potrebama. 

Grad je dosad u par 
navrata zajedno sa ško-
lom i žGk pokrenuo veliku 
kampanju vezanu uz sti-
muliranje učenika za upis 
u pojedina strukovna za-
nimanja (stolari, metalci) 
te tako pridonio stvaranju 
potrebne radne snage za 
lokalno gospodarstvo. Te 
su inicijative uvijek dosad 
dale rezultata, a o tome 
najbolje svjedoči ova go-
dina, u kojoj je Srednja 
škola popunila kvote za 
stolare i CNC operatere.

Nakon službenog di-
jela u Srednjoj školi, su-
dionici projekta svoj su 
boravak u Ivancu nastavili 
obilaskom Drvodjelca, u 
kome učenici koji se ško-
luju za stolare obavljaju 
praksu.(ljr)

Ove su godine popunjene kvote za upis u 
metalska zanimanja

Ravnateljica L. Kozina prezentirala je iskustva 
Srednje škole u prilagodbi školskih programa 
potrebama poduzetnika

U kampanju za poticanje učenika u upis u potrebna strukovna zanimanja 
već godinama je redovito uključen i Grad Ivanec

sa saborske govornice te 
njihove prijedloge pokuša-
ti uobličiti u konkretna za-
konska rješenja. Ističući da 
ima pozitivnih pomaka u 
poreznoj reformi, ali da su 
oni još uvijek nedostatni, 
N. Zver istaknula je potre-
bu daljnjeg rasterećenja 
doprinosa na plaće kako 
bi primanja mogla porasti 
i radnicima s najnižim pla-
ćama. 

Renata Peček iz M-FIN 
usluga istaknula je pro-
blem brojnih parafiskalnih 
nameta koji se obračuna-
vaju na ukupni prihod, a ne 
na dobit. Za F. Harapina iz 
aP-a Varaždin primarna 
zadaća je povećanje pla-
ća kao glavni preduvjet za 
zadovoljnog radnika jer bi 
u protivnom i varaždinska 
regija, poput susjednih, za 
par godina mogla ostati 
bez radne snage. Zden-
ka Šarolić (Studio Nexar) 
kazala je da joj je interes 
visokoškolovanim inže-
njerima isplatiti visoku 
plaću, ali i navela da su 
takve plaće porezno enor-
mno opterećene. Dražen 
Švelec (Termo tim) ista-
knuo je potrebu učinkovi-
tije kontrole rada zaposle-
nih u javnoj administraciji i 
sankcioniranja nedovoljno 
učinkovitog rada. I. Banek 
založio se da se ne po-
većava starosna dob za 
odlazak u mirovinu već da 
se svima koji mogu i žele 
omogući da ostanu raditi 
i nakon propisane dobne 
granice za mirovinu. 

Dipl. ing. krešimir Tr-
stenjak koji je u Itas došao 
dan nakon svog umirov-
ljenja u MoRH-u gdje je 

proveo 27 godina, kazao je 
da u državnoj službi sta-
nje nije idealno kao što se 
obično misli, jer zbog ni-
skih plaća ljudi odlaze i iz 
državne uprave. Istaknuo 
je da Ivanec ima dobru 
cestovnu infrastruktu-
ru te izrazio mišljenje da 
nazočni iskazuju previše 
pesimizma i kritika pre-
ma nekim, manje važnim, 
stvarima. 

Opstrukcije 
reformama
U razgovoru o aktual-

nim političkim i gospodar-
skim temama M. Batinić se 
osvrnuo  na razne teškoće 
u provedbi reformi, poseb-
no one kurikularne – od 
dijela državne administra-
cije koja ih opstruira, do 
nekih djelatnika i ravna-
telja u školama koji im se 
aktivno ili pasivno opiru, 
do činjenice da je sustav 
loše posložen na način 
da pojedino ministarstvo 
po „vertikali“ ne kontrolira 
sve dijelove koji mu logički 
pripadaju.

Što se tiče konkretnih 
primjedbi ivanečkih pod-
uzetnika, zatražio je da mu 
ih dostave i u pismenom 
obliku, kako bi o njima 
progovorio u Saboru te 
kako bi za njih zatražio 
rješenja u resornim mini-
starstvima.

Također, najavio je da 
će u Saboru uskoro biti 
predstavljen nacrt direk-
tnih i indirektnih potpora 
za poduzetnike i investi-
tore, što će biti jedna od 
tema novog sastanka s 
poduzetnicima koji će biti 
održan još ove godine. 

Sve poduzetnike koji 
stipendiraju srednjoškol-
ce informirao je o tome da 
im je Grad Ivanec spreman 
sufinancirati stipendije za 
đake u iznosu do 200 kuna 
mjesečno. Time Grad želi 
olakšati školovanje učeni-
cima, ali i direktno pomoći 
gospodarstvenicima koji si 
na taj način unaprijed osi-
guravaju potreban kadar 
te samim tim pridonose 
sigurnosti radnih mjesta i 
sprečavanju odljeva radne 
snage.(ljr)

pOslOVNE EdUKACIJE U sklopu EU projekta 
Poslovne zone vrijednog 522.957,53  kuna 

poslovno komuniciranje u 
službi poslovnog uspjeha   

Sudionici su educirani i o tome kako uspješno pregovarati s klijentima, 
ali i kako komunicirati s kolegama
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 ˝ Poduzetnici su vježbali svoje 
komunikacijske vještine i tehnike uspješnog 
javnog nastupa i poslovnog pregovaranja

 ˝ Sve troškove 
nastupa na sajmu 
podmirit će Grad, 
a poduzetnici su 
pozvani da se 
pridruže osobno ili 
da dostave svoje 
promidžbene 
materijale

EU pROJEKtI U suradnji s Agencijom za mobilnost 
i programe EU

stručni skup o etwinningu

DV Ivančice: Pripreme za EU projekte namijenjene vrtićkim ustanovama
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 ˝ Tijekom 
iduće godine nisu 
predviđena nikakva 
poskupljenja po 
pitanju komunalnih 
naknada i doprinosa, 
a neće rasti ni cijene 
komunalnih usluga
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Na sastanku su poduzetnici progovorili o cijelom 
nizu problema koji tište poslovanje realnog sektora

Poduzetnici su pozvani da iskoriste mogućnost 
sufinanciranja stipendija koje dodjeljuju 
srednjoškolcima

 ˝ Grad želi olakšati školovanje 
učenicima, ali i direktno 
pomoći gospodarstvenicima
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I na području grada Ivanca od 
1. studenog počela je primjena 
nove odluke o cijenama javne 
usluge prikupljanja miješanog 
i biorazgradivog komunalnog 
otpada. U nastavku donosimo 
odgovore na najčešća pitanja 
građana o ovoj problematici.

Zašto je i Grad Ivanec morao 
izmijeniti dosadašnje odluke 
temeljem kojih se otpad zbri-
njavao niz godina? Nisu li one i 
dalje mogle ostati na snazi?

Ulaskom u eU Hrvatska se 
obvezala na nacionalnoj razini 
uvesti red u gospodarenje otpa-
dom i uskladiti se s europskim 
standardima, odnosno usposta-
viti dugoročno održiv i ekonom-
ski učinkovit sustav prikupljanja 
otpada. Slijedom toga i prilagod-
be nacionalnog zakonodavstva 
europskom, Vlada RH donijela 
je Uredbu o gospodarenju ko-
munalnim otpadom koja sve 
gradove i općine u Hrvatskoj, pa 
tako i grad Ivanec, obvezuje na 
donošenje odluka kojima se na-
čin prikupljanja otpada regulira 
na bitno drukčiji način od dosa-
dašnjeg. Stoga je i Gradsko vijeće 
Ivanca donijelo novu odluku o 
pružanju javne usluge miješa-
nog i biorazgradivog komunal-
nog otpada. 

S kojim je ciljem donesena 
ta Odluka?

Uz to što je to bila obveza 
propisana Uredbom Vlade RH, 
glavni cilj jest – uvođenje reda 

u način zbrinjavanja otpada. 
Nedopustivo je da desetine i de-
setine tona korisnog otpada, koji 
se može reciklirati, nepovratno 
propada na način da završi na 
smetlištu. Stoga svi korisnici 
trebaju obavezno početi već na 
svom kućnom pragu odvajati ot-

pad. Time će se smanjiti količina 
miješanog komunalnog otpada 
koji završava na deponiju u Je-
rovcu, a ujedno će se povećati 
količine reciklabilnog otpada 
(papirne, plastične, staklene 
ambalaže) koji se ponovno može 
preraditi. Samim tim omogućit 
će se uspostava učinkovitog su-
stava sakupljanja komunalnog 
otpada prema načelima održi-
vog razvoja, zaštite okoliša i za-
štite javnog interesa.

Što će se dogoditi ne budu li 
se građani pridržavali toga?

Može se dogoditi više nepo-
pularnih stvari: ako se građani 
ogluše na poziv za selektiranje 
otpada, prvo što bi im se mo-
glo dogoditi jest da im Ivkom 
ne preuzme otpad (npr. ako su 
u namjenske spremnike odložili 
vrstu otpada koja u njih ne ide). 
Drugo, Ivkom će im aktivirati 
tzv. ugovorne kazne. I treće, ako 
svi građani – kao zajednica – ne 
budu aktivno odvajali otpad i 
time ne smanje ukupne količine 
miješanog otpada na deponiju 
u Jerovcu, Grad Ivanec morat će 
plaćati kaznene penale. a to bi 
automatski značilo poskupljenje 
odvoza za sve građane. 

Da li je nova Odluka stupila 
na snagu?

Tijekom listopadskih dana 
na svim su gradskim grobljima 
krenuli radovi na uređenju in-
frastrukture predviđeni progra-
mom za 2018. godinu, vrijedni 
ukupno 1,1 milijuna kuna. Zapo-
čeo je i najveći ovogodišnji za-
hvat predviđen Planom uređenja 
groblja - radovi na gradnji nad-
strešnice kod grobne kuće na 
gradskom groblju Ivanec. 

Nadstrešnica za 
zaštitu od vremen-
skih neprilika

Sredinom prošlog mjeseca 
sagrađeni su armiranobetonski 
temelji koji će držati nadstreš-
nicu, a nakon toga raskopana 
površina ispred grobne kuće je 
sanirana i asfaltirana. Radovi 
će biti nastavljeni nakon Svih 
svetih, kada će se izgraditi nad-
strešnica čija se metalna kon-
strukcija u međuvremenu izrađi-
vala u radionici. 

Nadstrešnica je površine 
150 m2 i pokrit će glavninu pla-
toa ispred grobne kuće te time 
omogućiti poboljšanje uvjeta u 
kojima se održavaju sprovodi, 
odnosno pružit će građanima 
zaštitu od kiše, vjetra i vrućina. 

Početak montaže i podizanja 
nadstrešnice planiran je u pr-

vom tjednu studenog, a radovi 
će potrajati desetak radnih dana. 
Za to vrijeme posljednji ispraćaji 
pokojnika neće se moći obavlja-
ti ispred grobne kuće, već će se 
privremeno održavati na dijelu 
ceste kod ulaza na groblje, pa su 
stoga građani zamoljeni za ra-
zumijevanje. 

   Riječ je o investiciji vrijednoj 
500.000 kuna, za koju je Grad 
Ivanec temeljem uspješne prija-
ve na natječaj povukao 136.000 
kuna bespovratne potpore od 
Ministarstva graditeljstva i pro-
stornog uređenja (iz Programa 
sufinanciranja projekata grado-
va i općina za poticanje razvo-
ja komunalnog gospodarstva 

i ujednačavanje komunalnog 
standarda u 2018.). Investitor 
je Grad, a temeljem provedene 
javne nabave izvođenje rado-
va povjereno je domaćoj tvrtki, 
MIPCRo-u Ivanec.

   Programom za 2018. ujedno 
je započela realizacija srednjo-
ročnog plana uređenja grad-
skih groblja na cijelom području 

OtpAd Od 1. studenog primjenjuje se nova Odluka odluka o cijenama javne usluge prikupljanja miješanog i biorazgradivog komunalnog otpada

Nove cijene redovnog odvoza komunalnog otpada
Da. kao što smo već izvijesti-

li u Ivanečkim novinama, nova 
odluka o pružanju javne usluge 
prikupljanja miješanog i bioraz-
gradivog komunalnog otpada na 
području grada Ivanca počela se 
primjenjivati od 1. rujna u svemu 
osim u cjenovnom dijelu, koji je 
stupio na snagu 1. studenog. 

Zašto se tako postupilo?
Gradsko vijeće odredilo je 

dvomjesečni prijelazni rok kako bi 
se građani mogli prilagoditi no-
vom sustavu gospodarenja otpa-
dom (obvezatno selektiranje). Za 
to vrijeme je Ivkom d.d. testirao 
nov sustav čipiranja, evidentira-
nja i fakturiranja javne usluge.

Jesu li i koliko nove cijene 
veće od dosadašnjih i zašto?

Nove cijene izgledaju ovako, 
a evo i objašnjenja razloga zbog 
kojih su korigirane:

Prikupljanje miješanog ko-
munalnog otpada – obiteljske 
kuće (spremnik od 120 litara):

cijena dosad:  45,86 kn/mje-
sečno (u njoj nisu bile sadržane 
cijene plave, zelene i žute vreće 
za papirnu, staklenu i plastičnu 
ambalažu kao ni troškovi be-
splatnog odvoza krupnog otpada 
za kućanstva; sve te troškove – 
npr. 1 vreća=2,5 kn, kao i besplat-
ni odvoz krupnog otpada Ivkom je 
dosad snosio o vlastitom trošku, 
što u novim uvjetima povećanih 
količina reciklabilnog otpada više 
ne može ekonomski izdržati)

cijena odsad: 55,85 kn (za fik-

sni dio+1 pražnjenje), odnosno 
60,85 kn (za fiksni dio + 2 pra-
žnjenja); u novoj cijeni su sadr-
žani troškovi 3 vreće, 1x godišnje 
besplatni odvoz krupnog otpa-
da, troškovi čipiranja i dr.

Prikupljanje miješanog ko-
munalnog otpada – stambene 
zgrade, zajednički kontejner od 
1.100 litara

cijena dosad: 40,35 kn po do-
maćinstvu u stambenoj zgradi 
(odnosno 403,50  po kontejneru)

cijena odsad: 502,65 kn (za 
fiksni dio+1 pražnjenje), od-
nosno 547,65 kn (fiksni dio+2 

pražnjenja), s time da je svakoj 
zgradi prepušteno da stanari 
sami odluče (stav je da se broj 
kontejnera dogovara s davate-
ljem usluge) koliko kontejnera 
trebaju i da se sami dogovore 
hoće li odvoz plaćati po doma-
ćinstvu ili po broju članova obi-
teljskog kućanstva; a to znači 
da će, ovisno o dogovoru, cijena 
za stanare ili porasti ili se čak i 
smanjiti (npr. u zgradama koje 
imaju veći broj stanova)

Prikupljanje miješanog i bio-
razgradivog komunalnog otpada:

 domaćinstva u obiteljskim 

kućama koja kompostiraju bio-
otpad nemaju troškova njegova 
odvoza;

cijena za domaćinstva u obi-
teljskim kućama koja biootpad 
zbrinjavaju putem smeđe kante 
(ukupno za zbrinjavanje miješa-
nog i biootpada) – 78,45 kn (fik-
sni dio+1 pražnjenje), odnosno 
83,45 kn (fiksni dio + 2 pražnje-
nja)

stambene zgrade, zajednič-
ki kontejner 1.100 litara: 706,05 
kn za 1 pražnjenje (fiksni dio+1 
pražnjenje), odnosno sveukupno 
751,05 kuna za 2 pražnjenja (fik-
sni dio + 2 pražnjenja)

Postoji li mogućnost neke 
buduće daljnje korekcije cjeni-
ka?

ovakav cjenik je Ivkom d.d. 
Ivanec izradio temeljem anali-
ze stvarnih troškova i potrebe 
da osigura ekonomski održivo 
poslovanje tvrtke. Troškovne 
kalkulacije nisu rađene napa-
met. Ivkom podliježe kontroli 
resornog ministarstva putem 
obveze dostavljanja propisanih 
obrazaca kojima se provjerava 
opravdanost cijena u odnosu na 
troškove. Gradonačelnik Grada 
Ivanca M. Batinić dao je sugla-
snost na takav cjenik uz uvjet da 
se tijekom 2019. godine testira 
ekonomska opravdanost i odr-
živost primjene novih cijena te 
da se izvrši analiza poslovanja 
Ivkomove Radne jedinice koja se 
bavi zbrinjavanjem otpada.(ljr) 

 ˝ Ivkom d.d. ne ostvaruje zaradu „prodajom“ 
prikupljenog reciklabilnog otpada; upravo 
suprotno, Ivkom koncesionarima zbrinjavanje 
pojedinih vrsta otpada mora platiti  

Mnogi građani odgovorno prakticiraju nov način 
gospodarenja otpadom i vrlo disciplinirano odvajaju otpad
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Kakvu uslugu 
dobivaju 
građani?

Što uključuju cijene javnih 
usluga, odnosno kakvu uslugu 
dobivaju građani za njihovo 
plaćanje?

-Građani dobivaju sljedeće: 
prikupljanje, odvoz i zbrinjavanje 
miješanog komunalnog otpada 
svakih 14 dana, biorazgradivog 
otpada svakih 7 dana, papira, 
kartona, plastike i metala putem 
vreća 12 puta godišnje, krupnog 
otpada do 2 m3 po kućanstvu je-
danput godišnje, opasnog otpa-
da putem mobilnog reciklažnog 
dvorišta 4 puta godišnje, s time 
da korisnik sav problematičan 
otpad može bez naknade u neo-
graničenom broju odložiti u reci-
klažno dvorište Ivkoma. 

Dakle, za korisnike se od 1. 
studenog cijena javne usluge 
obračunava drukčije, po nače-
lu  „onečišćivač plaća“. Što čini 
strukturu cijene javne usluge?

Strukturu cijene čini slje-
deće: cijena javne usluge za 
količinu predanog miješanog 
komunalnog otpada (varijabil-
ni dio cijene koji ovisi o broju 

primopredaja), cijena obvezne 
minimalne javne usluge (fik-
sni dio koji obuhvaća troškove 
funkcioniranja sustava gospo-
darenja otpadom i koju svi gra-
đani moraju platiti bez obzira 
na broj primopredaja) i cijena 
ugovorne kazne (propisana je 
odlukom). 

Varijabilni dio cijene iznosi 

Veća cijena nije se mogla izbjeći?
Da li se poskupljenje moglo izbjeći? Odnosno, je li postojala 

mogućnost da dio troškova Ivkom pokrije iz tzv. unutarnjih rezer-
vi i time ublaži porast cijena odvoza za građane?

Nije. Građani moraju znati da Ivkom d.d. ne ostvaruje zaradu pro-
dajom prikupljenog otpada. Upravo suprotno. Ivkom koncesionarima 
mora platiti zbrinjavanje pojedinih vrsta otpada pa tako primjerice, 
odvoz plastične ambalaže plaća 1.150 kn po toni + prijevoz, za zbri-
njavanje biootpada koncesionaru plaća od 700 do 1.200 kn po toni 
(ovisno o sastavu), dok za odvoz prozorskog stakla plaća 500 kuna 
po toni. 

Ali poznato je da Ivkom prodaje papirnu ambalažu.
Točno. Ivkom minimalnu zaradu može ostvariti samo prodajom 

papirne ambalaže, s time da je najprije mora o svom trošku prevesti 
do koncesionara (u Sv. Helenu), da bi tek nakon toga mogao uprihodi-
ti 350 kuna po toni predane ambalaže, što mu ne pokriva ni troškove 
prijevoza. Sve navedene i druge troškove Ivkom d.d. dosad je snosio 
sam, što je opterećivalo njegovo poslovanje. Slijedom novog Zakona 
o održivom gospodarenju otpadom, kojim je određeno da troškove 
zbrinjavanja snosi krajnji onečišćivač, ti su troškovi ukalkulirani u 
nove cijene zbrinjavanja otpada.

Zbog 5 kn ne riskirati kaznu od 200 do 2.000 kn!
5 kuna po primopredaji pa su-
geriramo građanima da zbog 
tih nekoliko kuna ne riskiraju 
kaznu od 200 do 2.000 kuna 
koja će im se dogoditi ukoliko 
otpad nepropisno odlažu (u 
tuđe spremnike,  u kontejnere 
zgrada, na javne površine, liva-
de, šume, jarke i sl.). 

Ne isplati se.

gROBlJA Opsežni radovi na uređenju groblja na području grada Ivanca vrijedni 1,1 milijuna kuna

Nadstrešnica u Ivancu, asfaltirane staze na 
grobljima u Radovanu i Margečanu

grada Ivanca za razdoblje 2018. 
– 2022., do kada će u uređenje 
groblja biti uloženo oko 3 miliju-
na kuna.

Asfaltirane staze, 
uređeni platoi za 
kontejnere
Na svim gradskim grobljima 

izgrađeni su i ograđeni betonski 
podesti za smještaj kontejnera 
za otpad. Time je pristup kontej-
nerima olakšan i građanima i ko-
munalnim službama. Nadalje, na 
mjesnim grobljima u Margečanu 
i Radovanu uređene su grob-
ne staze i prilazi, a nakon toga 

na njih je položen asfalt. Sve to 
pridonijelo je njihovu urbanom 
uređenju, što tijekom proteklih 
dana, kada su brojni građani obi-
lazili grobove svojih najmilijih, 
nije prošlo nezamijećeno.

Tijekom studenog predviđe-
na je i sadnja novog zelenila u 
cilju daljnjeg hortikulturnog ure-
đenja groblja. Radove provodi 
Grad Ivanec u suradnji s komu-
nalnom tvrtkom Ivkom, kojoj je 
Grad povjerio upravljanje gro-
bljima.(ljr)

Nakon izgradnje temelja za nadstrešnicu, raskopan prostor ispred grobne kuće u 
Ivancu je saniran i asfaltiran

RAdOVAN Grado-
načelnik Ivanca M. 
Batinić i načelnik 
Vidovca B. Hranić 

do 2022. u 
uređenje 
groblja 
Radovan 
705.000 kn

S obzirom na to da se na ra-
dovanskom groblju ukapaju i po-
kojnici iz pojedinih naselja koja 
administrativno pripadaju općini 
Vidovec (Tužno), ta se općina u 
odgovarajućem omjeru ponov-
no uključuje u sufinanciranje 
uređenja groblja. Slijedom dobre 
suradnje Grada Ivanca i općine 
Vidovec proteklih godina, kada 
je susjedna općina također sufi-
nancirala radove na tom groblju, 
gradonačelnik Ivanca Milorad 
Batinić i načelnik Vidovca Bru-
no Hranić potpisali su ugovor 
za novo petogodišnje razdoblje 
od 2018. do 2022. godine kojim 
se Vidovec obvezao da će rado-
ve na groblju Radovan, vrijedne 
ukupno 705.000 kuna, sufinan-
cirati sa 40 % sredstava.(ljr)

 ˝ Za vrijeme 
izgradnje nadstrešnice 
posljednji ispraćaji 
pokojnika neće se 
moći obavljati ispred 
grobne kuće već će se 
privremeno održavati 
na dijelu ceste kod 
ulaza na groblje

Na svim grobljima izgrađeni su i ograđeni betonski 
podesti za kontejnereNakon asfaltiranja – nova vizura mjesnog groblja u Margečanu

Asfaltiranje prilaza na groblju u Radovanu
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Iznimno zanimljivom 
javnom tribinom o tome 
kako pravilno odvajati ot-
pad u kućanstvu održanoj 
u četvrtak, 25. listopada, 
za građane mjesnih od-
bora Ivanec I, II, III i IV, Grad 
Ivanec i službeno je počeo 
s provedbom eU projekta 
edukacije građana o no-
vom sustavu gospodare-
nja otpadom. kampanja 
se provodi pod službenim 
nazivom Program izobra-
zno – informativnih aktiv-
nosti o održivom gospo-
darenju otpadom, a većim 
dijelom financira se iz eU 
kohezijskog fonda. 

Nakon uvodnih riječi 
Marine Hudika, savjetnice 
za komunalno gospodar-
stvo Grada Ivanca, koja 
je okupljene građane u 
kraćim crtama informira-
la o razlozima i ciljevima 
provođenja ovoga pro-
jekta, u nastavku je dr. sc. 
lovorka Gotal Dmitrović 
održala prezentaciju na 
kojoj je govorila o spreča-
vanju nastanka otpada, o 
odvojenom prikupljanju 

MJeSTo oDRžaVaNJa MJeSNI oDBoRI DaTUM VRIJeMe

Ivanec (Srednja škola Ivanec) Mo I-IV 25.10. 18:00 h

Prigorec (škola) Prigorec, Ivanečka željeznica, Vitešinec 06.11. 18:00 h

Hotel orion Horvatsko, Ribić Breg, Donji Jerovec 07.11. 18:00 h

Bedenec (vatrogasni dom) Bedenec, Jerovec Gornji 08.11. 18:00 h

lukavec (društveni dom) Gačice, lukavec, Cerje 13.11. 18:00 h

Margečan (vatrogasni dom) Margečan, Seljanec, osečka 14.11. 18:00 h

Radovan (vatrogasni dom) Radovan, lovrečan, Škriljevec 15.11. 18:00 h

Stažnjevec (društveni dom) Stažnjevec 16.11. 18:00 h

Salinovec (stara škola) Salinovec, I. Vrhovec, Punikve, I. Naselje 20.11. 18:00 h

lančić (društveni dom) lančić-knapić, kaniža, Gečkovec, Vuglovec 21.11. 18:00 h

Gradu Ivancu stigle 
su pismene suglasnosti 
MUP-a koje je zatražio za 
uređenje autobusnih sta-
jališta u naseljima Horvat-
sko, lovrečan i Ribić Breg. 
Riječ je o lokacijama na ko-
jima dosad nije bilo mogu-
će izgraditi uvučeno staja-
lište izvan kolnika i to zbog 
nemogućnosti rješavanja 
imovinsko-pravnih odno-
sa, odnosno odbijanja vla-
snika da Gradu prodaju ili 
ustupe zemljište.

kako bi riješio ovakve 
situacije (u pravilu na žu-
panijskim cestama), Grad 

je od MUP-a zatražio 
suglasnost za uređenje 
stajališta na kolniku, toč-
nije da se oznake za sta-
jališta iscrtaju na kolniku 
i obilježe horizontalnom i 
vertikalnom prometnom 
signalizacijom, a da se au-
tobusne nadstrešnice po-
stave izvan pojasa ceste.

Temeljem suglasnosti 
MUP-a, Grad sada napokon 
može dovršiti projektnu 
dokumentaciju te od žUC-
a pribaviti potrebne uvjete 
i suglasnosti za uređenje 
stajališta u navedenim na-
seljima. ovakvim rješenjem 

u velikoj će se mjeri podići 
stupanj sigurnosti putnika, 
a naročito školske djece, 
koja više neće čekati auto-
bus na otvorenoj cesti.

No, s obzirom na to da 
je ovo privremeno rješe-
nje, Grad će nastaviti s ak-
tivnostima na izmještanju 
stajališta izvan kolnika pro-
metnice, ali za to će trebati 
nešto više vremena (zbog 
postupka izvlaštenja vla-
snika koji ne pristaju na pro-
daju ili ustupanje površina).

Nakon izrade projektne 
dokumentacije i rješavanja 
vlasničkih odnosa slijedi 

i uređenje stajališta u Je-
rovcu, gdje za to postoje 
prostorne mogućnosti te 
stajališta u Seljancu i Škri-
ljevcu, gdje je zbog prostor-
nih ograničenja i vlasničkih 
odnosa izglednije uređenje 
stajališta na način da se 
i ona obilježe oznakama 
na kolniku prometnice.

U tijeku je uređenje 
autobusnog stajališta u 
Gačicama, gdje su riješeni 
imovinsko-pravni odnosi 
(izvršena zamjena zemlji-
šta i formirana parcela koja 
omogućuje stajalište), u 
vrijednosti oko 122.000 kn.

U skladu s dinamičkim 
planom izgradnje, najve-
ća je ivanečka tvornica, 
Ivančica d.d. Ivanec, na 
parceli površine od oko 
9.000 četvornih metara 
u Poslovnoj zoni Ivanec 
– istok počela s podiza-
njem konstrukcije novog 
poslovnog objekta, lo-
gističko-distributivnog 
centra. 

Gradi se objekt po-
vršine 2.700 četvornih 
metara korisnog pro-
stora, tipa visokoregal-
nog skladišta koje će se 
opremiti odgovaraju-

RASPOReD JAvNIh tRIbINA

pOČElA EdUKACIJA Grad Ivanec počeo  s provedbom EU projekta edukacije građana o gospodarenju otpadom

Kako pravilno odvajati otpad u kućanstvu?
 ˝ Okupljeni građani 

su predstavnicima 
Ivkoma d.d. i Grada 
Ivanca uputili cijelu 
seriju vrlo konkretnih 
pitanja o tome kamo 
odlagati pojedine 
vrste otpada

kako bi spriječilo da 
netko sa strane dovozi 
otpad i odlaže ga u kon-
tejnere pokraj zgrada (pa 
bi u tom slučaju stanari 

trebali platiti odvoz tuđeg 
otpada), ivanečki grado-
načelnik M. Batinić naja-
vio je da će idućih dana 
početi ograđivanje svih 

pergola žičanom panel 
ogradom, a vrata ograda 
bit će zaključana.

-Svaka zgrada dobit će 
ključ i nitko osim stanara 

neće moći prići kontejne-
rima i u njih odložiti sme-
će. 

Postavljanje ograda 
financirat će Grad Ivanec  

– izjavio je gradonačelnik 
Batinić.

M. Skroza izrazila je 
zadovoljstvo načinom 
na koji Ivančani odvaja-

ju otpad te naglasila da 
većina građana vrlo dis-
ciplinirano i uredno se-
lektiraju pojedine vrste 
otpada.

Kamo odložiti pregor-
jele žarulje?

-žarulje se ne smiju 
odložiti u staklenu amba-
lažu. Zakonom je propisa-
no da onaj tko žarulje daje 
na tržište, tj. prodaje, mora 
osigurati i njihov ponovni 
prihvat, što znači da bi ih 
trgovine u kojima ih kupu-
jete morale natrag i pri-
miti. Tako dugo dok to ne 
zaživi, možete ih donijeti 
u Ivkom.

Zašto se plastična 
ambalaža mora isprati 
prije odlaganja?

-Pranje nije obavezno. 
To radite radi sebe, da se 
(pogotovo u stanu) spri-
ječe neugodni mirisi od 
ustajalog jogurta, mlijeka 
i sl. 

Zašto se u promet ne 
bi ponovno mogle staviti 
povratne i ekološki pri-
hvatljive staklene boce 
za mlijeko?

-lokalna zajednica o 
tome se svakako može 
na ovakav način pozitiv-
no odrediti, međutim to 
je stvar samih proizvo-
đača i takva se inicijativa 
ne može riješiti na razini 
grada.

Što učiniti kada 
uočimo da netko sa stra-
ne odlaže smeće u kon-
tejner uz zgradu?

-Fotografirajte ga, pri-
javite ga Ivkomu ili komu-
nalnom redaru. Nemojte 
dopuštati da vam netko 
drugi odlaže otpad u kon-
tejner, jer će odvoz morati 
platiti sami stanari.

Kamo odlagati britvi-
ce za jednokratnu upo-
rabu?

-od 1. studenog na-
dalje možete ih donijeti u 
Ivkom i odložiti u posebnu 
kutiju.

Ako skupimo punu 
žutu vreću plastične am-

balaže, možemo li višak 
plastike staviti u dodat-
nu vreću i tako je Ivkomu 
pripremiti za odvoz?

-Možete je spakirati u 
dodatnu crnu ili u bilo ka-
kvu drugu vreću i staviti 
pokraj žute vreće, Ivkom 
će ih preuzeti.

Kamo odložiti stiro-
por?

ako je riječ o građevin-
skom stiroporu, njegovo 
zbrinjavanje je zadaća 

izvođača radova. Radi li se 
o stiroporu kojim je izoli-
rana bijela tehnika, on se 
odlaže u žutu kantu tj. u 
žutu vreću, a ako je riječ o 
stiroporu većih dimenzija, 
odložite ga uz žutu vreću, 
tj. kantu.

Kamo odložiti prlja-
ve plastične vrećice? A 
kamo prozorsko staklo?

-Vrećice u žutu vre-
ću, odnosno žutu kantu, 
a prozorsko staklo sva-

ki dan možete dovesti u 
reciklažno dvorište Iv-
koma. 

Kad će uslijediti ka-
žnjavanje građana za 
nepravilno odvajanje ot-
pada?

-Pojedini građani u 
kante odlažu sve i sva-
šta. kamioni smećari 
opremljeni su kamerama 
koje automatski snimaju 
sadržaj kante i evidenti-
raju ga u elektroničkom 

sustavu. kada se uoči da 
je građanin u kantu od-
ložio neprikladan otpad, 
preuzimanje otpada će se 
zaustaviti. Ivkom će na-
knadno doći, sam odvojiti 
smeće i korisniku naplatiti 
kaznu. Međutim, cilj nije 
kažnjavanje građana. ko-
risnik će se najprije upo-
zoriti na propust, a kazna 
će uslijediti ukoliko i na-
kon upozorenja nastavi 
po starom.

problem s 
pelenama? 
Javite se 
Ivkomu
Kamo odlagati pelene? 
One su velik problem, 
pogotovo ako u kući 
imate dijete ili bolesnu 
stariju osobu, jer se kan-
ta napuni za dva dana.

-Pelene se u pravilu 
odlažu u miješani komu-
nalni otpad. Međutim, 
možete je odložiti i u 
posebnu najlonsku vre-
ću i staviti ih sa strane. 
Svjesni smo problema s 
pelenama i spremni smo 
sve problematične slu-
čajeve rješavati indivi-
dualno. Javite se u Ivkom 
gđi Mirjani Skroza.

Sve pergole u Ivancu idućih će se dana ograditi žičanom ogradom kako bi se 
spriječilo da stanarima netko sa strane svojim smećem „nabija“ cijene odvoza
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Javnu tribinu održala je dr. sc. L. Gotal Dmitrović te građanima na 
jednostavan način približila nov sustav gospodarenja otpadom

Na pitanja građana odgovarali su predstavnici Ivkoma i Grada Ivanca

otpada i ponovnoj uporabi 
predmeta te o tome kako 
pravilno kompostirati. Ta-
kođer, detaljnije se osvr-
nula i na temu koja je bila 
u fokusu svih nazočnih, a 
to je – u koju kantu odložiti 
pojedine vrste otpada.

U kolikoj su mjeri gra-
đani zainteresirani za ovu 
tematiku, svjedoči i cijeli 
niz konkretnih pitanja koja 
su nakon prezentacije upu-
tili predstavnicima Grada 
i Ivkoma d.d., a na koja je 
većim dijelom odgovarala 
voditeljica Ivkomova Sek-
tora komunalnih poslova 
Mirjana Skroza. Na dio pi-
tanja odgovorio je i grado-
načelnik Milorad Batinić.

Napomeno da će se, 
nakon Ivanca, edukacije 
održati i za stanovnike svih 
ostalih mjesnih odbora po 
rasporedu koji donosimo. 
S obzirom na to da je riječ 
o tematici koja se tiče svih 
građana, pozivaju se mje-
štani da svakako dođu na 
tribine, to više što na njima 
mogu dobiti odgovore na 
sva pitanja koja ih zanimaju.

Uz javne tribine, bit će 
proveden i niz drugih aktiv-
nosti kojima je cilj educirati 
cjelokupno stanovništvo, 
od djece u vrtićima i učeni-
ka do odraslih građana. Uz 
radijske i TV emisije i spo-
tove te podjelu edukativnih 
letaka i brošura (letak je 
stigao uz izdanje Ivanečkih 

Građani su postavili niz pitanja o načinu odlaganja pojedinih vrsta otpada

novina koje je pred vama), 
bit će priređene i posebne 
tematske poučne predsta-
ve za mališane i djecu, pri-
lagođene njihovoj dobi.

Da bi se informiranje 
moglo provesti što bolje, 
Grad je ovaj projekt prijavio 
na natječaj Ministarstva 
zaštite okoliša i energe-
tike. Projekt je vrijedan 
335.500 kuna, od čega 85% 
ili 285.100 kn stiže iz eU ko-
hezijskog fonda, dok osta-
tak od 15% ili 50.300 kuna 
financira Grad Ivanec.(ljr)

Ograde – pod ključ i nitko ne odlaže osim stanara!sve pergole bit 
će ograđene

IZdVAJAMO
Što su građani sve 
pitali na tribini?

AUtOBUsNA stAJAlIŠtA Ivancu stigle suglasnosti MUP-a za uređenje autobusnih stajališta na kolniku

Uredit će se stajališta u Horvatskom, 
lovrečanu i Ribić Bregu

 ˝ Nakon izrade projektne dokumentacije i 
rješavanja vlasničkih odnosa slijedi i uređenje 
stajališta u Jerovcu, a kreću i pripreme za 
uređenje stajališta u Seljancu i u Škriljevcu

grad u nadstrešnice 
već uložio 350.000 kn

Tijekom proteklih godina Grad Ivanec je u suradnji 
s Varaždinskom agencijom za marketing i promidžbu 
provodio projekt uređenja i opremanja autobusnih 
stajališta. Ukupno je postavljeno 28 nadstrešnica, 
pretežito na županijskim cestama, u čemu je Grad 
sudjelovao s izradom projektne dokumentacije, isho-
đenjem dozvola i otkupom zemljišta te s izgradnjom 
stajališta i  temelja za nadstrešnice, dok je agencija 
financirala postavljanje nadstrešnica. 

Grad Ivanec je u taj projekt uložio gotovo 350.000 
kuna. kako je on u međuvremenu završen, Grad na-
stavlja samostalno provoditi taj projekt, u nešto 
smanjenom opsegu, sukladno proračunskim moguć-
nostima i mogućnostima gradnje, tj. riješenosti imo-
vinsko-pravnih odnosa. 
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pOslOVNA ZONA IVANEC-IstOK  Investicija Ivančice d.d. Ivanec

Napreduje gradnja logističko-
distributivnog centra 

ćom informatičkom in-
frastrukturom, a bit će 
u funkciji skladištenja i 
otpreme proizvoda koje 
Ivančica isporučuje za 
oko 900 kupaca u 40-ak 
zemalja svijeta.

Slijedom kupnje par-
cele u Poslovnoj zoni 
Ivanec - istok, Ivančica 
koristi benefite Grada 
Ivanca koji će joj znatno 
pojeftiniti troškove inve-
sticije. Nove investicije u 
Poslovnoj i Industrijskoj 
zoni Ivanec najavljuju i 
drugi ulagači, neki od njih 
još ove godine.(ljr)

komunal komunal

Izgradnja autobusnog stajališta u Gačicama
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ženska vokalna 
skupina kaliope u žu-
pnoj je crkvi sv. Marije 
Magdalene u Ivancu 
održala 5.  glazbe-
ni festival „o ljubavi 
ja pjevam“ te njime 
ujedno obilježila prvi 
jubilej ove jedinstve-
ne manifestacije koja 
njeguje i promiče 
duhovnu glazbu. or-
ganizatori na čelu s 
predsjednicom kali-
opa Dijanom Canjuga 
i ovoga su puta na 
koncertu okupili velik 
broj izvođača koji su 

izvođenjem skladbi 
suptilnog i duhovnog 
čulnog sadržaja u 
prepunoj crkvi prire-
dili poseban ugođaj.

Uz žVS kaliope, u 
programu su nastu-

pili i Zbor mladih Sv. 
Mihael iz Mihovljana, 
VIS Juraj iz Svetog Jur-
ja u Trnju i solisti Josip 
Čulumović, Martina 
Sabljak, Iva i lara Ma-
vrek, kristina Mede-
njak, andreja kundija, 
Ivan Juren, ela Canju-
ga te poznati izvođač 
duhovnih skladbi an-
tonio Tkalec.

održavanje festi-
vala i ove je godine 
novčano podupro 
Grad Ivanec, a pratila 
ga je i dogradonačel-
nica lidija kozina.(ljr)

Ivanečki Mje-
šoviti pjevački zbor 
kUD-a Rudolfa Raj-
tera pod ravnanjem 
prof. Jelene Gotal na 
51. susretu hrvatskih 
pjevačkih zborova 
u Rovinju osvojio je 
brončanu plaketu. Ve-
lik je to uspjeh zna li se 
da je riječ o nacional-
nom natjecanju koje 
već više od pola sto-
ljeća okuplja najbolje 
hrvatske amaterske 

zborove i jedna je od 
deset nacionalnih ma-
nifestacija Hrvatskog 
sabora kulture. 

Ivanečki pjevači 
visoko su priznanje 
osvojili u jakoj kon-
kurenciji 18 najboljih 
hrvatskih zborova iz 
13 županija. Nije bilo 
lako plasirati se na dr-
žavno natjecanje, što 
potvrđuje podatak da 
su odabrani zborovi 
selekciju prethodno 

prošli putem nastupa 
na županijskim i re-
gionalnim smotrama 
te samostalnim pre-
slušavanjem. Uspjeh 
u Rovinju nova je po-
tvrda izvrsnosti rada 
zbora, kako njegovih 
dugogodišnjih čla-
nova, tako i pjevača i 
pjevačica mlađe ge-
neracije koji od starijih 
dostojno preuzimaju i 
nose pjevačku „štafe-
tu“.(ljr)

U povodu Dječjeg tjedna, gra-
donačelnik Milorad Batinić u Grad-
skoj je vijećnici primio predstavni-
ke Vijeća učenika ivanečke oŠ I. k. 
Sakcinskog i školsku pedagoginju 
Vesnu Vitez. Izaslanstvo u sastavu 
lorena Rogina, Simon kušter, Saš-
ka Brežnjak i Nika Šambar grado-
načelnika je informiralo o proble-
mu koji muči đake putnike, a to je 
loš put od autobusnog stajališta 
do škole. 

Učenici su predočili plakat s 
fotografijama iz kojih je vidljivo da 
nakon silaska s autobusa prola-
ze kroz travnati pojas (koji je zimi 
zatrpan snijegom), a onda i kroz 
neuređeni park s nekadašnjim 
prometnim poligonom na kome su 
problem grbave staze na kojima je 
korijenje stabala „podiglo“ asfalt te 
granje koje ometa i otežava prolaz 
te dali prijedlog na koji bi se način 
prilaz mogao ljepše urediti.

Uskoro zahtjev Škol-
skom odboru
osvrćući se na tu tematiku, 

gradonačelnik je pojasnio da Grad 
Ivanec nije vlasnik parka i poligo-

na, već da je to škola koja bi tu po-
vršinu trebala i održavati. No, Grad 
ima plan kako urediti i taj park. 
Naime, na površini ispod Dječjeg 
vrtića Grad će urediti skate i bicikli-
stički park, a u sklopu projekta pla-
nirano je i uređenje sada zapušte-
nog parka za rolanje, bicikliranje i 
šetnju, čime bi se dobila skladna 
cjelina namijenjena rekreaciji svih 
građana, a posebno djece i mladih. 
No, kako Grad ne smije graditi na 
tuđem zemljištu, gradska uprava 
će uskoro Školskom odboru upu-
titi zahtjev da škola Gradu u vla-
sništvo prenese tu površinu. Škola 

će za to morati dobiti suglasnost 
svoga osnivača, Varaždinske žu-
panije. 

Nadalje, gradonačelnik je pod-
sjetio da Grad već više godina 
predlaže izmjenu sadašnje organi-
zacije prijevoza (s time se još prije 
nekoliko godina suglasila i župani-
ja) pa je u skladu s tim dogovorom 
u međuvremenu već sam obavio 
dio radova. 

Grad probio cestu do 
školske ograde
-Smatramo da zbog sigurno-

snih i drugih razloga nije dobro 

-Do kraja godine treba-
le bi biti donesene izmjene 
Zakona o otpadu. Ukoliko 
njime bude dopuštena mo-
gućnost da građani Jerovca 
ne trebaju plaćati odvoz 
otpada, vi će biti oslobo-
đeni plaćanja usluge zbri-
njavanja odvoza i u tom 
slučaju predložit ću Grad-
skom vijeću da se sadašnja 
odluka izmijeni i da korisni-
ci Jerovca Gornjeg i Donjeg 
ne plaćaju odvoz. Ukoliko 
pak zakon takvu moguć-
nost ne ponudi, građani će 
tu uslugu morati platiti. Vo-
ljan sam Gradskom vijeću 
predložiti oslobađanje od 
plaćanja, ali samo ako je to 
u skladu sa zakonom ili ako 
od ministarstva dobijem 
odgovor da takva moguć-
nost postoji. o tome već 
mjesecima razgovaram 
s nadležnima u Ministar-
stvu i u Fondu za zaštitu 
okoliša, ali odgovor do da-
nas nisam dobio. Također, 
neovisno o tome gdje će 
biti buduće regionalno od-
lagalište otpada, inzistirat 
ću na tome da se deponij 
u Jerovcu zatvori. kao što 
sam to istaknuo i prije de-
setak godina na zboru u 
kuljevčici: Ja vam smeće i 
smetlište nisam doveo u 
Jerovec, ali ću problem de-
ponija riješiti!

Izjavio je to grado-
načelnik Ivanca Milorad 
Batinić na Zboru građana 
mjesnih odbora J. Gornjeg 
i Donjeg, održanog u druš-
tvenom domu u J. Donjem 
na kome se okupilo 60-ak 
mještana. Glavna tema 
zbora bio je – otpad. U ne-
mogućnosti da sa skupa, 
koji je trajao više od dva 
sata, prenesemo sve ra-
sprave, u nastavku izdva-
jamo najvažnije naglaske. 

Građani: Pola 
Grad, pola Ivkom!
otvarajući zbor, član 

Vijeća Mo-a J. Gornji Go-
ran Slavinec kazao je da su 
mještani ogorčeni odlukom 
Gradskog vijeća o izmjeni 
odluke o pružanju javne 
usluge prikupljanja miješa-
nog i biorazgradivog komu-

nalnog otpada kojom im je 
uvedena obveza plaćanja 
odvoza smeća (odlukom je 
utvrđeno da se korisnicima 
s područja Jerovca cijena 
javne usluge umanjuje za 
50%, s time da će se razlika 
do pune cijene nadoknaditi 
iz proračuna Grada Ivan-
ca). Time su, naglasio je, svi 
korisnici stavljeni u jednak 
položaj, a to je neprihvat-
ljivo zbog činjenice da su 
upravo ovdašnji stanovnici 
najviše pogođeni negativ-
nim posljedicama života u 
blizini deponija na kome se 
odlaže smeće s područja 
cijele bivše općine Ivanec. 
kako im je zbog toga sma-
njena kvaliteta života i vri-
jednost nekretnina te ugro-
ženo zdravlje, zatražili su 
ukidanje obveze naplate za 
građane oba Jerovca, od-
nosno da se nađe rješenje 
da te troškove pokriju Grad 
Ivanec i Ivkom. 

Zakon kaže: 
Odvoz smeća 
plaća onečišćivač
Izražavajući razumije-

vanje za zahtjeve mješta-
na i nastojeći im pojasniti 
obveze propisane zako-
nom kojih se i Grad i Ivkom 
moraju pridržavati, Batinić 
je kazao da je Grad tražio 
model za strukturiranje 
cijene kako bi se mogao 
riješiti problem Jerov-
ca. Jer zakon oko toga ne 
ostavlja dileme. Propisano 
je da gospodarenje otpa-
dom mora biti održivo te 
da zbrinjavanje otpada ne 
može plaćati ni država, ni 
lokalna samouprava, već 
odvoz smeća plaća krajnji 
onečišćivač, dakle onaj koji 
smeće i stvara (građani). 

U daljnjem tijeku ra-
sprave pojedini su se mje-
štani po tom pitanju refe-
rirali i na prijedloge koje je 

na Gradskom vijeću dao 
vijećnik Zdenko Đula, kojeg 
inače nije bilo na skupu.

Na izjavu mještana da 
su u slučaju primjene ci-
jena spremni za građan-
ski neposluh i blokiranje 
prilaza deponiju, grado-
načelnik je istaknuo da 
bi, s obzirom na to da je 
odlagalište legalno i ima 
sve dozvole, Ivkom u tom 
slučaju vjerojatno podu-
zeo mjere za osiguranje 
nesmetanog pristupa de-
poniju.

Odlagalište 
Jerovec će se 
zatvoriti
Postavljena su i pitanja 

o tome zašto dosad nije 
proradio Regionalni centar 
Piškornica, što je s najav-
ljenim zatvaranjem jero-
večkog odlagališta i kakvi 
su planovi s reciklažnim 
dvorištem i planiranom 

pretovarnom stanicom u 
Jerovcu. Građani su ista-
knuli želju da se odlagali-
šte  zatvori te od gradona-
čelnika zahtijevali odgovor 
kada će to biti. obrazlažući 
da su neke od tih tema 
izvan nadležnosti Grada 
kao lokalne samouprave, 
M. Batinić kazao je da je 
Piškornica već trebala pro-
raditi te da je odlagalište u 
Jerovcu trebalo biti zatvo-
reno ove godine. Među-
tim, nije, jer je u državnoj 
politici došlo do izmjene 
zakona i promjena u kon-
ceptu zbrinjavanja otpada 
pa regionalni centri, koji 
se inače ne mogu izgraditi 
bez potpore iz eU fondova, 
više nisu u fokusu.  

-Grad Ivanec ima obve-
zu deponij u Jerovcu držati 
otvorenim temeljem ugo-
vora s ministarstvom koje 
je putem Fonda za zaštitu 
okoliša financiralo njego-
vu sanaciju.  Jerovec se 
sigurno zatvara, samo je 
pitanje kada. I na ovo pita-
nje već mjesecima tražim 
odgovor i od ministarstva 
i od Fonda, međutim, na 
njega ne zna odgovoriti ni 
resorni ministar. odluku 
o zatvaranju Jerovca ne 
mogu donijeti ni Gradsko 
vijeće ni gradonačelnik – 
objasnio je Batinić. 

    
Ulaganja u 
Jerovec
Imputirajući Gradu da 

mještane ovoga kraja tre-
tira kao građane drugog 
reda, da Jerovec „ne može 
dobiti baš ništa“ te da je na 
„repu“ događanja, zatražili 
su objašnjenje o navede-
nim ulaganjima u ovaj kraj 
koja su, po njihovoj ocjeni, 
bila nedostatna. Grado-
načelnik ih je podsjetio da 
je proteklih godina stizala 
ekološka renta (koje sada 
više nema jer je ukinuta) 
iz koje je Grad Ivanec Iv-
komu isplaćivao naknadu 

za kućanstva u Jerovcu i 
Dubrovcu slijedom čega  
su građani bili oslobođeni 
plaćanja odvoza komunal-
nog otpada. 

Grad je Ivkomu pla-
ćao zbrinjavanje otpada 
za 261 korisnika iz Jerovca 
(118.500 kn godišnje) i za 
120 korisnika iz Dubrovca 
(62.500 kn). Nadalje, Grad je 
svim kućanstvima koja su 
od deponija bila udaljena 
do 500 metara isplatio na-
knadu za umanjenu vrijed-
nost nekretnina. Za 23 kori-
snika iz Jerovca i Dubrovca 
isplaćeno je 2,05 mil. kn, 
a naknade su se kretale 
od 26.500 do 188.250 kn. 

-Usto, uloženi su mili-
junski iznosi u sanaciju de-
ponija, a Jerovec je među 
rijetkima koji ima sagrađe-
nu komunalnu infrastruk-
turu gotovo kroz cijelo 
naselje (sagrađen je veći 
dio kanalizacije, dok će se 
drugi dio rješavati kroz 
aglomeraciju). Također, iz-
građen je i nogostup kroz 
oba naselja, kao i nogo-
stup od Jerovca do Ivanca, 
uz kandelabersku javnu 
rasvjetu, tako da nikako ne 
stoji ocjena da se u Jero-
vec nije ulagalo – izjavio je 
gradonačelnik. 

Batinić je u više navra-
ta naglasio da je o ovoj 
tematici te o cjelokupnoj 
problematici otpada ove 
godine u Ivanečkim novi-
nama bilo objavljeno pet 
velikih tekstova te da su 
iz njih građani mogli do-
biti točne i vjerodostoj-
ne informacije, ali da ih 
mnogi, očito nisu pročitali. 
Naglašavajući da su Iva-
nečke novine gradsko 
glasilo putem kojih Grad 
informira svoje građane o 
važnim temama, apelirao 
je na mještane da ih ubu-
duće pažljivo prate jer će 
u njima dobiti kvalificirane 
informacije te odgovore na 
sva svoja pitanja.(ljr)

ZBOR gRAĐANA JEROVCA gORNJEg I dONJEg U fokusu cijena odvoza otpada i zatvaranje odlagališta

Batinić: smeće i smetlište nisam doveo u 
Jerovec, ali ću problem deponija riješiti
 ˝ Neovisno o 

tome gdje će biti 
buduće regionalno 
odlagalište otpada, 
inzistirat ću na tome 
da se deponij u Jerovcu 
zatvori – naglasio 
je gradonačelnik

Javna rasvjeta, igrališta, ceste
M. Batinić pozvao je građane da mjesnom odboru prijave potrebe za javnom ra-

svjetom kako bi se mogla rasvijetliti sva naseljena područja, bez obzira je li riječ o 
kućama uz javne ili privatne ceste. Također, najavio je i asfaltiranje pojedinih pravaca 
iz programa modernizacije nerazvrstanih cesta, od kojih su neki na redu već 2019., a 
neki 2020 godine, kao i izmjenu sprava za igru na svim dječjim igralištima. 

Na prigovore građana o lošoj cesti kroz oba Jerovca, naglasio je da je riječ o pro-
metnici kojom upravlja žUC te da Grad ne smije intervenirati niti izvoditi radove na 
tuđim nekretninama. Međutim, slijedom dugogodišnje prakse po kojoj je Grad uvi-
jek novčano pratio radove koje je žUC obavljao na svojim cestama, istaknuo je da 
je Grad i dalje spreman pratiti žUC-ove investicije, ali i ukazao na činjenicu da na 
desetke dopisa i zahtjeva koje je Grad žUC-u dostavio po pitanju Jerovca, nije dobio 
nikakav povratni odgovor.  

Na skupu je gradonačelnik odgovarao i na pitanja građana vezana uz poljske pu-
tove, uz tematiku Hitne pomoći u Ivancu, uređenje autobusnih stajališta i druge teme.

dogradnja i 
rekonstrukcija 
domova u J. 
donjem i 
gornjem

S obzirom na to da 
je slijedom Zakona o fi-
skalnom izravnanju od 1. 
siječnja ove godine uslije-
dio rast proračuna Grada 
Ivanca, odsad će biti više 
mogućnosti za veća ula-
ganja i na području oba 
Jerovca. Podsjetivši da je 
gradnja društvenog doma 
u Jerovcu Donjem na grad-
skom zemljištu krenula 
bespravno te na prijetnje 
inspekcija da će objekt 
srušiti, kazao je da je Grad 
pokrenuo legalizaciju 
objekta i izradio projektnu 
dokumentaciju za njegovo 
uređenje. 

- ove godine dom će 
biti građevinski zatvoren, 
ugradit će se i stolari-
ja, a 2019. će u objekt biti 
uvedeno grijanje. Projekt 
rekonstrukcije doma u 
Jerovcu Gornjem bit će 
kandidiran na natječaj 
laG-a i obnovit će se iz eU 
sredstava, a Grad u vezi 
toga ima svu potrebnu 
dokumentaciju – izjavio je 
Batinić.  

Na pitanja i primjedbe građana odgovarao je gradonačelnik M. Batinić

Građani žele zatvaranje odlagališta komunalnog otpada u Jerovcu
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grad spreman 
sufinancirati 
uređenje 
groblja 
Kamenica

Građani su istaknuli i 
problem nereda na dijelu 
groblja u kamenici koje 
je pod nadležnošću Gra-
da lepoglave, a na kome 
se ukapaju i pokojnici iz 
Jerovca i Bedenca. U kon-
tekstu programa uređenja 
svih gradskih groblja, za-
nimalo ih je da li se Grad 
Ivanec spreman financijski 
uključiti i u uređenje kame-
ničkog groblja.

-kao što je Grad Iva-
nec sufinancirao uređenje 
grobne kuće u kamenici, 
na isti način spreman je 
u odgovarajućem omje-
ru sufinancirati uređe-
nje groblja. Ukoliko Grad 
lepoglava odluči krenuti 
stopama Ivanca i razraditi 
višegodišnji program ure-
đenja groblja, Grad Ivanec 
će se financijski uključiti 
i sufinancirati uređenje 
groblja kamenica – poru-
čio je gradonačelnik.

AKtUAlNO Gradonačelnik M. Batinić primio predstavnike Vijeća učenika OŠ Ivanec

grad: Školski autobus đake 
treba dovesti do ulaza u školu

 ˝ Grad je probio i 
uredio makadamsku 
cestu do školske 
ograde, a spreman 
ju je i asfaltirati; na 
potezu je škola
Grad je probio put do 
školske ograde – i tu 
je stalo

podrška projektu
plastičnim 
čepovima do 
skupih lijekova

Grad će na svaki način po-
držati školski Volonterski klub 
Iksići koji provodi humanitarnu i 
ekološku akciju Plastičnim čepo-
vima do skupih lijekova. Ukrat-
ko, učenici skupljaju čepove i 
isporučuju ih jednoj udruzi koja 
ih potom prodaje, a ostvaren 
prihod ulaže u sufinanciranje 
nabave skupih lijekova za lije-
čenje malignih i drugih bolesti, 
koji nisu na listi HZZo-a. U tom 
kontekstu dogovoreno je da će 
Grad ovoj akciji dati svu tehničku 
i logističku potporu, a sve u cilju 
kako bi se što veći broj građana 
uključio u kampanju.(ljr)

sadašnje rješenje, pri čemu au-
tobus ostavlja i skuplja djecu na 
prometnom poligonu kod vrtića. 
Mišljenja smo da autobus mora 
djecu dovesti u školski krug, do 
samog ulaza u školu i tu ih na isti 
način pokupiti nakon završetka 
nastave. U tom cilju je Grad već 
probio i uredio makadamsku 
cestu od poligona do školske 
ograde i tu se stalo jer je izostala 
inicijativa od strane škole. Grad 
je ovu cestu spreman i asfaltirati 
i time bi se ova problematika ri-
ješila – izjavio je gradonačelnik.

Predstavnici Vijeća učenika 
upoznati su i s namjerom Grada 
da u objektu bivšeg Retra uredi 
klub mladih pa su pozvani da se 
svojim aktivnostima uključe u 
njegov rad te da se za godinu – 
dvije jače društveno aktiviraju i 
uključe u rad Savjeta mladih.(ljr)

Učenici su pokrenuli rješavanje problema prilaznog puta od 
poligona do škole
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ZBORsKO 
pJEVANJE 
Pjevački zbo-
rovi u Rovinju

Ivanečkom zboru 
brončana plaketa s 
državnog susreta

dUHOVNA glAZBA U organizaciji Ženskog 
vokalnog sastava Kaliope
5. festival duhovne glazbe „O 
ljubavi ja pjevam“
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Održavanje je podržao Grad Ivanec

Festival je ujedno obilježio prvi jubilej
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Muzej planinarstva Iva-
nec u suradnji s oŠ Ivanec 
obilježio je Međunarodni 
dan arheologije koji se 
tradicionalno obilježava 
treće subote u listopadu, 
s ciljem popularizacije 
te znanosti i poticanjem 
istraživačkog duha. 

Tim povodom je 25 
učenika Povijesne skupine 
obišlo arheološki lokalitet 
u centru grada, a potom 

je u muzeju nazočilo pre-
davanju i radionici koju 
je održala arheologinja 
Ivančica Peharda. 

obilježavanje Među-
narodnog dana arheolo-
gije prva je od aktivnosti u 
sklopu školskog projekta 
Moj grad u muzeju, kojim 
se nastoji popularizirati 
uloga muzeja u lokalnoj 
zajednici, doprinijeti nje-
govoj većoj uključenosti 

u obrazovne kurikulume i 
dugoročno doprinijeti in-
tegraciji kulturnog obra-
zovanja u društvo. 

Provedene aktivno-
sti bit će predstavljene i 
u sklopu međunarodnog 
eTwinning projekta Prehi-
storic site koji je s kolegom 
povjesničarom Romainom 
Fouquetom iz Francuske 
osmislila učiteljica Suzana 
Jagić.

Rodbina poginulih iva-
nečkih branitelja, pred-
stavnici braniteljskih 
udruga i MUP-a, saborski 
zastupnik Mario Habek, 
pojedini gradski i županij-
ski vijećnici te predstavnici 
političkih stranaka na sam 
Dan neovisnosti okupili su 
se kod spomenika poginu-
lima na Trgu hrvatskih iva-
novaca te im počast odali 
polaganjem bijelih ruža.

Izaslanstvo Grada 
Ivanca predvodila je za-
mjenica gradonačelnika 
lidija kozina koja je u pri-
godnom obraćanju evoci-
rala sjećanja na dan kada 
je prije 27 godina Hrvatski 
sabor donio odluku o pre-
kidu svih državnopravnih 
veza s bivšom državom i 
proglasio neovisnost  Hr-
vatske. Bio je to tek poče-
tak duge borbe hrvatsko-

ga naroda za slobodnu i 
suverenu hrvatsku državu 
u kojoj su na oltar domovi-
ne živote položili i ivanečki 
branitelji.

Nakon odavanja poča-
sti poginulima minutom 
šutnje, l. kozina okuplje-
nim je sudionicima ko-
memoracije te svim gra-
đanima uputila čestitke u 
povodu Dana neovisnosti.
(ljr)

Pod predsjedanjem 
upraviteljice lidije ko-
zina, u utorak, 9. listo-
pada, održana je zadnja 
sjednica gradske Hu-
manitarne fundacije Pro 
vitae. 

Naime, radi uskla-
đenja s novim zakonom 
kojim više nije predviđen 
rad fundacija, Pro vitae 
do daljnjeg prestaje sa 
svojim radom. Nakon 
donošenja novog Zakona 

o zakladama predviđeno 
je da Grad osnuje zakla-
du koja će nastaviti rad 
na pružanju pomoći bo-
lesnoj djeci i građanima 
te svima onima koji su se 
zbog više sile i objektiv-
nih razloga našli u stanju 
da im je potrebna pomoć 
lokalne zajednice.

Na zadnjoj sjedni-
ci odobrena je novčana 
potpora teško bolesnom 
mladiću te udruzi koja 

pruža stručnu pomoć u 
učenju velikom broju dje-
ce. odobrena je i novčana 
pomoć starijem bračnom 
paru (suprug bolestan) za 
pokrivanje troškova stru-
je i vode.

S obzirom na to da Pro 
vitae prestaje sa svojim 
radom, do daljnjeg nije u 
mogućnosti dodjeljivati 
nove pomoći, a ni primati 
nove molbe za potpore.
(ljr) 

Na poziv kolega iz Međimurske županije, Udruga tjelesnih invalida Ilo Ivanec  sudje-
lovala je na 30. susretu osoba s invaliditetom Jesen v Međimorjo održanom u Prelogu. 
odazvalo mu se više od 200 osoba s invaliditetom iz Slovenije, BiH i cijele Hrvatske koje 
su se ogledale u šahu, belotu, kuglanju na visećoj kuglani, pikadu i u utrci u kolicima. 
Ivanečka udruga bila je druga u pikadu i treća u šahu, belotu i na visećoj kuglani.(nn)

I ove je godine bilo ve-
selo na starinskoj trebitvi 
kuruze koju je na imanju 
Ruže Gotal u Rajterovoj 
ulici priredilo ivanečko 
Društvo prijatelja narod-
nih običaja Maska. 

želeći od zaborava sa-
čuvati djelić nekadašnjih 
trebitvenih običaja, kada 
se do berbe kukuruza dr-
žalo jer je zlatno zrnje bilo 
egzistencijalna osnova 
siromašnih zagorskih obi-

telji, članovi Maske uputili 
su se na njivu, u pravu tra-
dicionalnu berbu karuze, 
nakon koje su priredili i 
trebitvu.

-karuza je pri Ruži 
bila vrla. Istina, nije bila 
baš damača (ta bi bila 
bolje žilava i teže bi s 
karuznice išla dolje), ali 
za hibrid je bila dobra. 
žejnske su brale v koša-
re, a mi moži smo nosili 
koše – slikovito je berbu 

opisao tajnik Maske Vin-
ko Putarek.

Nakon berbe slijedio je 
transport ubrana kuku-
ruza do škednja gdje se, 
kaže predsjednica Maske 
Vlasta Friščić, uz trebitvu 
i zapjevalo. Uz poznate 
zagorske pjesme, doma-
ćini su zapjevali i jednu 
od najljepših, lijepi moj 
Ivonjec. 

Nekad je bio običaj da 
se nakon trebitve utrne 

Ivanečka oŠ I. k. Sak-
cinskog sudjelovala je 
na 11. nacionalnoj smo-
tri turističke kulture koja 
je u sklopu nacionalnih 
Dana baštine i turizma za 
mlade 2018. održana na 
Hvaru. Svojim projektom 
uspješno se predstavila 
na smotri Zlatna formula 
hrvatskog jezika Ča-kaJ-
ŠTo te potvrdila kontinu-
iran i inovativan rad na 
očuvanju kulturne baštine 
u kontekstu turističkog ra-
zvoja svoga zavičaja. Nai-
me, mladi ljudi sve manje 
poznaju svoj dijalekt i lo-
kalne govore, a ovakvi im 
projekti pomažu osvijestiti 
pitanje identiteta. 

Stručnjaci za obrazo-
vanje, kulturu i turizam od 
brojnih pristiglih radova 
za smotru su odabrali 10 
radova iz osnovnih i sred-
njih škola, a među njima 
ivanečki projekt Miraz – 

svadbeni običaji ivanečko-
ga kraja. Predstavili su ga 
Vida Jagić, Simon kušter 
te leon Grd na harmonici. 
Učenike je vodila dr. sc. Su-
zana Jagić, koja je ujedno i 
osmislila cijeli projekt. Za 
potrebe projekta u Prigor-
cu je snimljen i videoura-
dak „Štief i Bara. Damača 
gaščonjska kamedija“ u 
izvođenju Dramske skupi-
ne škole koju vodi učitelji-
ca Nataša Roginek

-odlična turistička 
prezentacija ivanečkoga 
kraja bila je i na izložbe-

nom štandu s proizvodima 
Učeničke zadruge Ivančica 
te promidžbenim mate-
rijalima. Veliko priznanje 
školi je i dodjela diplome 
Škola prijatelj baštine i 
turizma koja nam je dodi-
jeljena već drugu godinu – 
izvijestila je dr. sc. S. Jagić. 

Istražena baština na 
ivanečkom govoru pro-
movirana je i kroz nekoliko 
međunarodnih eTwinning 
projekata kojima je pred-
stavljen grad Ivanec, čime 
se ivanečka škola ujedno 
aktivno uključila u obilje-
žavanje godine europske 
kulturne baštine. 

Uz oŠ Ivanec, putovanje 
na Hvar projektnom timu 
omogućili su Grad Ivanec, 
turističke zajednice Ivanca 
i lepoglave i kUD Salino-
vec. Zahvala ide i Boženi 
Carević na dobrodošlim 
sugestijama oko realizaci-
je projekta.

U četvrtak, 11. listopa-
da, u ivanečkoj Gradskoj 
vijećnici održano je jav-
no izlaganje prijedloga 
izmjena i dopuna svih 
gradskih prostorno-ur-
banističkih planova, i to 
Prostornog plana uređe-
nja grada Ivanca, Urba-
nističkog plana uređenja 
Ivanca te Detaljnog plana 
uređenja zone užeg cen-
tra Ivanca. 

Javno izlaganje su 
održali te predložena rje-
šenja, smjernice i mjere 
obrazložili aron Varga i 
Patrik Filaković iz tvrtke 
arheo iz Zagreba, kojoj 

je Grad Ivanec u postup-
ku javne nabave povjerio 
izradu navedenih doku-
menata.

Za razliku od prote-
klih nekoliko izmjena i 
dopuna prostornih pla-
nova, za ove izmjene bilo 
je dosta zahtjeva iz po-
slovnog sektora. Naime, 
predloženih izmjena bilo 
je ukupno 28, od čega 13 
iz gospodarskog sektora 
(10 od strane industrije, 
dva od obiteljskih poljo-
privrednih gospodarsta-
va i jedan od ustanova) i 
svi prijedlozi su gotovo u 
cijelosti prihvaćeni. 

U međuvremenu su 
izrađeni konačni prijedlo-
zi planova, a za Prostorni 
plan je dobivena i sugla-
snost Zavoda za prostor-
no uređenje Varaždinske 
županije (dok za UPU i 
DPU zone užeg centra 
Ivanca to nije potrebno). 

očekuje se da će novi 
prostorno-urbanistički 
planovi biti donijeti na 
sjednici Gradskog vijeća 
polovicom studenog, a to 
će, između ostalog omo-
gućiti i pojedinim gospo-
darstvenicima da krenu 
u realizaciju svojih podu-
zetničkih inicijativa. 

U nazočnosti šahista 
s područja grada Ivanca 
i njihovih gostiju iz le-
poglave te predstavni-
ka ZSU-a, na osnivačkoj 
skupštini održanoj u oŠ 
Ivanec u srijedu je, 10. li-
stopada, osnovan Šahov-
ski klub Ivanec. Za njego-
va je predsjednika izabran 
željko Črepinko, potpred-
sjednik je Damir Jagić, a 
tajnički poslovi povjereni 
su Mladenu Hojsaku. Uz 
njih, u Upravni odbor klu-
ba ušli su Dražen Piskač i 
Marko Sever.

Time je Ivanec, nakon 

gotovo 30 godina, ponov-
no dobio šahovski klub 
koji će ubuduće organi-
zirano okupljati hobiste i 
pasionirane igrače šaha i 
uključivati ih u natjecanja. 
Najvažnija zadaća bit će 
rad s mladima i poticanje 
njihova interesa za bav-
ljenje šahom kao men-
talne vježbe koja, među 
ostalim doprinosi i razvi-
tku kombinatorike. U tom 
smislu je šahovski klub 
neslužbeno djelovao i ti-

jekom protekle dvije godi-
ne te u tom periodu uspio 
okupiti 40 učenika. 

Među njima su i oni koji 
se natječu na tzv. PUž-u – 
šahovskom županijskom 
prvenstvu, na kome su 
dosad medalje osvojili 
Filip Črepinko i Gabrijel 
Hojsak. Šahisti su po-
sebno ponosni što su na 
nedavnom 1. PUž-u u V. 
Toplicama u svojim kate-
gorijama medalje osvojila 
braća Friščić – Paula (zla-
to), Matej (srebro) i laura 
(broncu).

Šahovski klub poziva 
sve zainteresirane da im 
se pridruže na njihovim 
sastancima koje utorkom 
i četvrtkom održavaju u 
osnovnoj školi Ivanec od 
18.30 do 20 sati.(ljr)

pRIMJER Ivanečka škola na 11. nacionalnoj smotri 
turističke kulture na Hvaru

OŠ Ivanec 
priznanje 
„Škola 
prijatelj 
baštine i 
turizma“

 ˝ Za potrebe 
projekta u Prigorcu 
je snimljen i 
videouradak „Štief 
i Bara. Damača 
gaščonjska 
kamedija“ u 
izvođenju školske 
Dramske skupine

Ivanečki učenici sjajno su istražili 
ivanečku baštinu i predstavili je na Hvaru
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počast poginulim braniteljima
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tRAdICIJA  Društvo prijatelja narodnih običaja Maska 
na starinskoj trebitvi kukuruza

„dečko se nameril 
na staru babu, a 
ona pak je v kmice 
samo močala“

 ˝ Dečki su u perušinje oborili žensku čeljad pa se tako 
kukuruznih brkova i komušina našlo i na najneobičnijim mjestima

Dobar tek težakima pri delu!

svjetlo u lampašima, na-
kon čega bi se dečki i puce 
„pohvatali“ u komušina-
ma. običaj je to koji je izu-
mro zajedno s petrolejka-
ma i seoskim okupljanjima 
na trebitvama, a koji su i 
ove godine oživjeli članovi 
Maske. Ukratko, dečki su 
u perušinje oborili žensku 

čeljad pa se tako karuznih 
mustača i komušina našlo 
i na najneobičnijim mjesti-
ma.

-a more biti da sam i 
ja ovo leto v perušinju bil 
– tajanstven je ostao V. 
Putarek na primjedbu da 
nam se čini da smo i njega 
primijetili pri jezdenju. 

-Nekad je to bilo zani-
mljivo, pogotovo po noči. 
a zmislim se da je jedan 
povijedal kak se kakti deč-
ko nameril na mladu pucu, 
ali je fuljal pa je prijel sta-
ru babu. a ona je pak je v 
kmice samo močala, nike 
se nije bunila – prisjetio 
se Vinko. Nakon jezdenja, 
druženje je nastavljeno 
objedom za težake.

-Jeli smo pečenu vrati-
nu i carsko meso, krumpir i 
grah šalatu, hajdinu i pše-
ničnu zljevku, rijepnjak, 
pitu od jabuk i štrudlin od 
jabuk i sira, a pekli smo 
i kostanje - zaključila je 
gospođa Vlasta priču o 
Maskinoj trebitvi kuruze 
leta Gospodnjega 2018.

-a kostanj je baš bil li-
jepi, nije bil pišljivi – stavio 
je točku na „i“ Vinko Puta-
rek.(ljr)
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Članovi Maske u berbi kukuruza

Komušanje karuze štera je bila baš vrla

Jezdenje u kukuruznom perušinju

pOVIJEst Obilježen Međunarodni dan arheologije

Mladi arheolozi u 
Muzeju planinarstva  ˝ Projektom Moj 

grad u muzeju nastoji 
se popularizirati 

uloga muzeja 

Tematsko predavanje i radionicu održala je arheologinja I. Peharda 
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UREĐENJE pROstORA Održano javno izlaganje izmje-
na i dopuna gradskih prostornih i urbanističkih planova

Novi planovi 
već polovicom 
ovog mjeseca

 ˝ Donošenje novih gradskih 
planova omogućit će pojedinim 
gospodarstvenicima da još 
ove godine krenu u realizaciju 
svojih poduzetničkih inicijativa
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Za aktualne izmjene planova bilo je dosta 
zahtjeva koji su stigli iz poslovnog sektora

NOVA UdRUgA  Osnovan je Šahovski klub Ivanec

predsjednik 
Šahovskog kluba 
željko Črepinko

 ˝ Jedna od glavnih zadaća kluba jest rad 
s mladima i poticanje njihova interesa za šah

S osnivačke skupštine Šahovskog kluba Ivanec
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pOMOć U NEVOlJI Zadnja sjednica fundacije Pro vitae

Umjesto fundacije- Zaklada pro vitae
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Na međunarodnim susretima 
invalida u prelogu
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Učenici i djelatnici Srednje 
škole Ivanec kratkim su sportsko 
– plesnim programom obilježi-
li europski školski sportski dan 

koji je održan u sklopu europ-
skog tjedna sporta. Na igralištu 
Nk Ivančice dobro su se razgibali 
i zabavili te se time ujedno pri-

družili sudionicima u još 27 ze-
malja europe koji su se uključili u 
obilježavanje ove manifestacije.
(ljr)

U organizaciji Udruge za kul-
turu i sport Bedenec održana 
je 8. cross utrka Bedenec 2018. 
koja se boduje za kup sjevero-
zapadne Hrvatske. U utrci na 
stazi dugoj 12 km sudjelovalo je 
78 trkačica i trkača kojima je po-
zdravne riječi uputio predsjednik 
udruge Stjepan Petak.

Rezultati (atletičari): 1. alen 
Čretni, ak Zabok  2. Dinko Solić, ak 
Varaždin 3. Goran Pongračić, Tk 
Maraton 95. atletičarke: 1. Paula 
Šimunčić 2. alenka Horvat 3. Irena 
kos, sve iz ak Sloboda Varaždin. 
od  atletičara s ivanečkog pod-
ručja najbolji su bili Darko Petak 
(8. u ukupnom poretku i 3. u kate-
goriji V1) i Gordana končevski, Tk 
Ivančica (na 40. mjestu i 3. u S2).

U ime pokrovitelja utrke, Gra-
da Ivanca, nagrade najboljima 
uručila je izaslanica gradonačel-

nika katica levanić.
U sklopu glavne utrke održan 

je i 15. jesenski cross za sve dob-

Pozdravnim govorima pred-
sjednika karate kluba Ivanec 
Dubravka Fereka i predstavnika 
braniteljskih udruga ljudveka 
Cikača, u subotu je, 20. listopa-
da, u sportskoj dvorani Srednje 
škole otvoren 11. memorijalni 
karate turnir koji je i ove godine 
bio posvećen poginulim ivaneč-
kim braniteljima. Na svečanosti 
otvaranja, na kojoj se postrojilo 
440 sudionika iz Slovenije, BiH 
i cijele Hrvatske, dobrodošlicu 
natjecateljima, trenerima, ro-
diteljima i sucima u ime Grada 

Ivanca kao glavnog pokrovi-
telja, poželjela je predsjednica 
Gradskog vijeća ksenija Sedlar 
Đunđek. Izražavajući zahvalnost 

organizatoru i cijelom timu na 
trudu uloženom u održavanje 
tako masovnog natjecanja, po-
sebno je pozdravila karataše iz 
Vukovara te otvarajući turnir, 
svima poželjela dobre rezultate.

Izdvojimo uspjehe naših 
natjecatelja: Zlatnu i srebr-
nu medalju u dvije kategorije 
(kate) osvojio je Mateo Foder, 
dok su bronce izborili ciciba-
ni Marko Ribić i luka Prekrit.  
Borbe: Zlato - Davor Putarek, sre-
bro - erik Đula i Noa Šešet, bron-
ce - antonela apati, luka Petak, 
Dino Putar Veber, ema Šešet i Me-
lani Magdić. U ekipnim mečevima 
ekipe učenika i mlađih kadetki-
nja osvojile su srebrne medalje.

košarkaši Ivančice su pobje-
dom nad labradom od 89:80 
startali u novoj prvenstvenoj se-
zoni u 2. Hkl Sjever. U utakmici 2. 
kola Ivančica je pobijedila Radni-
ka iz križevaca sa 79:70. Ivančica 
je u prvom poluvremenu igrala 

odlično i držala ritam igre. Tre-
ner Zlatko Manjerović rotirao je 
11 igrača što je rezultiralo vod-
stvom od 47:32. Najefikasniji 
igrači u domaćoj momčadi bili su 
luka Rajh i kruno Smontara sa 
17 koševa, dok su po 14 postigli 

luka Putar i Matija kos. Drugom 
uzastopnom pobjedom Ivančica 
je odlično startala u novoj pr-
venstvenoj sezoni i nalazi se u 
vrhu prvenstvene tablice.

Juniori – vodeća 
momčad lige
Juniori Ivančice su pobjedom 

u Čakovcu nad Međimurjem 
s 98:44 startali u novoj sezo-
ni u Juniorskoj košarkaškoj ligi, 
skupine a. Najbolji igrač bio je 
Smontara s 37 koševa. U derbi 
utakmici 2. kola Ivančica je svla-
dala Čakovec s 87:69. Ponovno je 
briljirao Smontara koji je upisao 
30 koševa te Matija kos s 20 i 
Niko kušinec s 10 koševa. Ivanči-
ca je vodeća momčad na prven-
stvenoj tablici.(nn)

odbojkašice žok-a Ivanec su 
pobjedom nad Štrigovom od 3:2 
u setovima startale u novoj pr-
venstvenoj sezoni u 2. Hol Sje-
ver. Domaćin je poveo sa 14:9 u 1. 
setu, međutim set je ipak pripao 
gostujućoj ekipi s 25:23. Dru-
gi set je ekipa Ivanca odličnom 
igrom na mreži i servisu riješila 
u svoju korist s 25:10, a isto tako 
i treći, s 25:22. Četvrti set pripao 
je gošćama (25.16), dok je peti i 
odlučujući pripao odbojkašica-
ma Ivanca koje su  deklasirale 
gostujuću ekipu s konačnih 15:10.

U ivanečkoj ekipi svoj prvi na-

stup u 2. Hol upisale su tri mla-
de igračice, Tara Ribić, Sara Gotal 
i eva Vinko. 

Druga odbojkaška ekipa, čla-
nica 3.  Hol Sjever, osvojila je dru-
go mjesto na turniru u Murskom 
Središću. Ivančanke su pobijedile 

žok lepoglavu s 2:0 i kaštel II s 
2:1, a poražene su od ekipe Plavi 
s 0:2 u setovima. U novoj sezoni 
2018./2019. u 3. Hol-u Sjever, 
ivanečke odbojkašice startale su 
pobjedom nad ekipom krapinskih 
Toplica s 3:1.(nn)

Rk Ivančica je održao svo-
ju izvještajnu skupštinu, a 
odazvalo joj se 22 od 29 člano-
va. o radu kluba i financijskom 
poslovanju u proteklom raz-
doblju izvijestio je tajnik Franjo 
Harjač, dok je izvješće No-a 
podnio Tomislav levanić. Do-
nijet je i program rada i finan-
cijski plan za 2019. koji je iznio 

predsjednik Rk Josip Šimunek. 
Umjesto petorice dosadašnjih 
članova Skupštine kojima je 
dana razrješnica, za nove čla-
nove izabrani su Vanja Hudo-
letnjak, Matija kušen, T. levanić, 
anđelko Herceg –žutki i Ivica 
Hlevnjak. Dosadašnjeg izvrš-
nog dopredsjednika luku lan-
čića zamijenit će M. kušen.(nn)

Nakon što je dugogodišnja 
trenerica Višnja Surjak podnijela 
neopozivu ostavku na treniranje 
svih ekipa SžRk-a Ivanec, odlu-
kom klupskog vodstva taj je po-
sao preuzeo novi trener Zoran 
Druško. on je 2004. bio igrač i 
trener lepoglavske Concordie, 
od 2007. posvetio se trenerskom 
pozivu mlađih selekcija Concor-
die, a u zadnjih nekoliko godina i 
Ivančice.

V. Surjak je 22 godine ob-
našala funkciju šefa stručnog 
stožera SžRk Ivanec, a svoju 
dugogodišnju uspješnu igračku 
karijeru ostvarila je u varaždin-

skom prvoligašu koki. Druško će 
trenirati 1. i 2. ekipu, a pomoćni 
trener bit će mu lucija Sever, 
studentica kineziološkog fakul-
teta u Zagrebu, koja uz Mateju 
Marković vodi školu rukometa 
za mlađe selekcije.

Novu prvenstvenu sezonu 
rukometašice SžRk Ivanec otvo-
rile su porazom od Zrinskog 2 i 
pobjedom nad Velikim Trojstvom 
s uvjerljivih 35:9. U utakmici su 
najbolje bile M. Marković s 10 
i Tia Vrček s 9 golova. U ligi se 
natječe 8 ekipa, a jesenski dio 
prvenstva završava 1. prosinca.
(nn)

Nogometna momčad Ivanči-
ce i dalje uspješno odrađuje uta-
kmicu po utakmicu i par kola prije 
kraja jesenskog dijela prvenstva 
teoretski je najbliže osvajanju 
naslova prvaka u 1. žNl Varaž-
din. Ivančica igra dopadljivo, ne 
prekida uspješan rezultatski niz 
i nalazi se na čelu tablice 1. žNl 
Varaždin. evo osvrta na zadnje 
utakmice.

Na gostovanju u Varaždinu, 
u utakmici sa Slobodom Školom 
nogometa, izborena je pobjeda 
od 1:0 i to pogotkom Darija Ri-

bića iz kaznenog udarca. Šteta 
što kod rezultata 0:0 i Tomislav 
Jagić nije realizirao udarac s bi-
jele točke. 

Uslijedila je zatim derbi uta-
kmica na ivanečkom stadionu 
s Poletom iz Tuhovca i pobjeda 
od 3:2. Za Ivančicu strijelci su 
bili Viktor eršegović i Mihael 
Jerebič za vodstvo od 2:1. Na-
kon kiksa Marka loparića u 45. 
minuti, gostujuća je momčad 
izjednačila na 2:2, ali je pobje-
donosni pogodak postigao Da-
rio Ribić.

Margečanska Mladost u 
nastavku prvenstva 1. žNl Va-
raždin nastavlja s promjenlji-

vim rezultatima na što ljubitelji 
nogometa u ovom kraju nisu 
navikli. Mladost je u utakmici 

NOgOMEtNI KlUB IVANČICA 

Ivančica i 
dalje vodeća 
momčad lige

Ivančica i dalje uvjerljivo prva na prvenstvenoj tablici

Ivančica je zatim u Margeča-
nu pobijedila Mladost s 2:0. oba 
pogotka postigao je sjajni Jagić, 
koji je bio i najbolji igrač utakmi-
ce. Bio je to ujedno i lokalni derbi 
u kome je, osobito u prvom po-
luvremenu, dominirala Ivančica. 

Ivančica je zatim s Vinicom 
odigrala neriješeno, 0:0. kod do-

maćina se istaknuo vratar ema-
nuel andreić s 3 odlične inter-
vencije i postao junak utakmice. 
U derbi utakmici kola u Donjem 
kučanu Ivančica je sa Zelenga-
jem odigrala neriješeno, 2:2. Nk 
Ivančica je vodeća momčad lige 
i ima 6 bodova više od drugopla-
sirane Budućnosti Vidovec.(nn)

NOgOMEtNI KlUB MlAdOst Probudili se

dvije uzastopne pobjede Mladosti
s Plitvicom iz Gojanca odigrala 
neriješeno, 1:1, i to na domaćem 
terenu. oba pogotka postignuta 
su iz kaznenih udaraca – za do-
maćina Nikola Šivak, dok su gosti 
izjednačili preko Tomašića.

Uslijedio je zatim bljesak i 
odlična igra Mladosti u Vidov-
cu, gdje je s 2:1 svladala neu-
godnu momčad Budućnosti. U 
utakmici 8. kola Mladost je u 
lokalnom derbiju s Ivančicom 
poražena s 0:2. Margečanska 
nogometna momčad zatim je 
na gostovanju svladala Dravu 
iz Sv. Đurđa s 2:1. Nakon vod-

stva domaćina izjednačio je 
Stjepan Prašnjak, a samo tri 
minute kasnije Solina je po-
stigao pogodak za pobjedu. 
Posebno se istaknuo vratar 
Mladosti Srećko Čiček, koji je u 
58. i 73. minuti bravuroznim in-
tervencijama spriječio pogotke.

U utakmici 9. kola Mladost je 
svladala Podravac kitro iz Sel-
nika s visokih 6:1. Po dva su po-
gotka postigli Solina i Prašnjak, 
a Tomica korpar i kolarek po 1. 
Mladost se nalazi na sedmom 
mjestu prvenstvene tablice s 15 
bodova.(nn)Poraz Mladosti u lokalnom derbiju s Ivančicom
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UtRKA 8. cross utrka Bedenec 2018.

78 trkača na stazi dugoj 12 kilometara

 ˝ U ime pokrovitelja utrke, Grada Ivanca, 
nagrade najbržim atletičarima uručila je 
izaslanica gradonačelnika K. Levanić

ne skupine u kome je nastupilo 
26 trkača. Do 7 godina (djevojči-
ce): 1. Nikol Rešetar 2. laura Bar-
bir 3. lucija karpišek; dječaci – 1. 
Matej Jurenec 2. Patrik Slavinec 
3. Mateo kovačić. Uzrast 8-12 
(djevojčice): 1. Ivana Jurenec 2. 
Hana Hunjet 3. Patricija Rudnički; 

dječaci - 1. arijan Vaser 2. Patrik 
Jurenec 3. Ivan Canjuga. odrasli: 
1. Zvonimir Jakop 2. Ivan Vusić 3. 
Matija kiđemet; žene - 1. Marina 
Jakop 2. Jasenka Šimunčić 3. Bi-
serka Bahun. Najmlađi natjeca-
telji bili su karlo Hunjet  i Hana 
Hunjet.(nn)

Na 15. jesenskom crossu 
trčalo je 26 djece i odraslih
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Organizatore veseli što iz godine u godinu raste odaziv 
Cross utrci u Bedencu

RK IVANČICA 

pobijedili 
Koprivnicu, 
garešnicu i 
trnovec Potkraj studenog ivanečki rukometaši su s 10 

osvojenih bodova bili peti na prvenstvenoj ljestvici

 U novoj prvenstvenoj sezoni 
rukometaši Ivančice nastavljaju 
s odigravanjem utakmica u 2. 
HRl Sjever. Pobijedili su kopriv-
nicu Noa s 28:19, a u sljedećem 
kolu su na domaćem terenu Ga-
rešnicu porazili s 37:27. 

U utakmici 5. kola Ivančica je 
poražena s 32:36 od momčadi 
Dugog Sela i unatoč činjenici da 
je u 46. minuti imala prednost 
od 3 gola i vodstvo od 25:22. 
Međutim,  domaćin je u finišu 

agresivnijom igrom u obrani ipak 
došao do pobjede. Vedran Huđ je 
postigao 11 golova, Marko Maloić 
9, dok je Geci nanizao 16 obrana.

Ivančica je zatim u utakmici 
odigranoj u Trnovcu Bartoloveč-
kom svladala Trnovec s 33:31. 
Naslov najboljeg igrača ponovno 
ide Huđu koji je protivničku mrežu 
zatresao 15 puta. ovom pobje-
dom Ivančica je ubilježila ukupno 
10 bodova i nalazi se na 5. mjestu 
prvenstvene tablice.(nn)

Mlađi uzrasti
dvije pobjede 
rukometaša 
2006. godišta

ekipa 2006. godište i mlađe je 
u utakmicama 2. kruga 1. HRl Sje-
ver, dječaci a, pobijedila koprivni-
cu 1 s 19:16 i koprivnicu 2 s 29:13. 
Najefikasniji su bili Borna Marušić 
s 9, andriano Zagorac s 8, Vito 
Škorak sa 7 i leo Gotal sa 6 golova.

Momčad godišta 2008. i mla-
đeg u Nedelišću je pobijedila 
MRk Čakovec s 19:12 u utakmici 
1. kruga 1. HRl Sjever, dječaci B. 
Najbolji su bili luka Herceg žutki 
i luka Hudoletnjak s 5 golova.

Ivančica je bila domaćin uta-
kmica 1. kruga 1. HMRl za igrače 
godišta 2004. i mlađeg. Izgubila je 
sve tri odigrane utakmice, a naj-
bolji igrač u njenim redovima bio 
je lovro Mastelić s 10 golova.(nn)

Izvještajna skupština

sREdNJOŠKOlsKI žENsKI RUKOMEtNI KlUB 

poraz od Zrinskog, 
pobjeda nad V. trojstvom Z. Druško
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Mlađi uzrasti 
pobjeda i 
poraz mladih 
rukometašica

Mlada ekipa SžRk Ivanec, go-
dište 2004. startala je u novoj pr-
venstvenoj sezoni 2018./2019. te 
je u križu odigrala dvije utakmice 
1. kruga Međužupanijske lige. 
Ivančanke su pobijedile Petriniu 
iz Petrinje s 15:8, a poražene su 
od Trnine iz križa s 9:18. Najefika-
snije bile su anja Capek s 9 i Patri-
cija Fodrek s 8 golova.(nn)

žENsKI OdBOJKAŠKI KlUB IVANEC

Na startu - pobjeda nad Štrigovom

KK IVANEC  11. turnir u čast poginulih ivanečkih branitelja

Natjecalo 
se 440 
karataša iz 
47 klubova

Turnir je otvorila predsjednica Vijeća K. Sedlar Đunđek

Na turniru su sudjelovali karataši iz Slovenije, BiH i cijele RH

Natjecanje u katama

Fo
To

: B
. T

ež
a

k

KOŠARKAŠKI KlUB IVANČICA 

s dvije pobjede otvorili novu sezonu

Kadeti U-16 treći u grazu
kadeti kk Ivančice U-16 osvojili su treće mjesto na međunarodnom 

turniru u Grazu. Ivančica je nastupila ojačana sa 4 igrača iz varaždin-
ske Vindije. U svojoj skupini  pobijedila je momčad makedonskog CB 
2030 s 34:20, zatim Međimurje Čakovec sa 40:20, potom austrijskog 
prvoligaša DUkeS s 38:35, a poražena je od zeničkog Čelika s 38:41. U 
utakmici  za treće mjesto porazila je Flames iz Beča s 30:21.  

Sastav brončane ekipe: Niko kušinec, Martin Sanković, adam 
Bajsić, Marko Gašparić, Vito Petrinjak, leon Mavrek, Nikola kušen, 
Vice Šarolić, Ivan Božak, Matej Mavrek, Tibor kovačić, Petar koščak, 
Matija Pavlic i lovro Ivanković.(nn)

sREdNJA ŠKOlA IVANEC Uz Europski školski sportski dan

Bolje zdravlje uz 15 minuta vježbe i plesa Foto: B. Težak
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Više od 120 članova gljivar-
skih društava iz slovenskog 
Zreča i Dobrovca, iz Zagreba, 
Samobora, Čakovca, krapine, 
oroslavlja, Pregrade, Sesveta, 
ludbrega i Ivanca te još 30-ak 
gljivara iz okolnih mjesta u su-
botu se, 13. listopada, okupilo na 
5. međunarodnoj gljivarijadi koju 
je priredilo Gljivarsko društvo 
Ivanec. Nakon višesatne potra-
ge po šumama na Ivančici, oko 
Trakošćana i Dubrovca, dobro 
raspoloženi berači okupili su se 
na ivanečkim Jezerima gdje je 
priređena izložba i determinacija 
ubranog šumskog blaga.

-Skupili smo 154 vrste jesti-
vih, uvjetno jestivih, ljekovitih, 
nejestivih, otrovnih i smrtno 
otrovnih gljiva. I ove godine pri-
družio nam se predsjednik Hr-
vatskog gljivarsko mikološkog 

saveza Branko Bartolić koji i sam 
kaže da se u Ivancu osjeća kao 
kod kuće. Bartolić je vrhunski de-
terminator pa se na izložbi raz-
govaralo o svojstvima pojedinih 
gljiva. S obzirom na njihov broj 
i sličnost, determinacija se uči 
dok si živ – istaknuo je predsjed-
nik društva Josip levanić. 

a o tome da je za skuplja-

nje gljiva potrebno veliko zna-
nje svjedoči i činjenica da su se 
među jestivim gljivama našle i 
neke koje samim svojim nazivom 
od prve i ne ulijevaju preveliko 
povjerenje, poput crvenonogog 
i ariševog sluzavca, borovog sli-
navca i sluzave korjenjače… No, 
upravo zato to i jest tema koju 
treba prepustiti stručnjacima. 

Uz prekrasne primjer-
ke vrganja koji su mamili 
najviše željnih gurmanskih 
uzdaha, među izloženim je-
stivim gljivama našla se i sva 
sila krasnica, ali i turčini, djedovi, 
puhare, sunčanice, trubače itd. 
Izložene su i zlokobne zelene i 
žućkaste pupavke, muhare, ra-
zne nejestive gljive čudnovatih 

naziva (cinober raznocijevka!), 
ali i ljekovite, poput brezine gube 
i šarene tvrdokoške. Pošto su tih 
dana svoje gljivarijade imala i 
druga društva, neka su ivanečke 
gljive „posudila“ kako bi njima 
obogatila svoje vlastite izložbe.

Nagrade za najteži vrganj i 
najljepšu gljivu (jesenski hrčak) 

ove su godine osvojili 
članovi GD-a Snežka 

iz Dobrovca. Na-
kon okrepe uz 
gljivarski gulaš i 
grah, druženje po 

prekrasnom danu 
nastavljeno je uz 

pjesmu i ples. 
održavanje gljivarijade nov-

čano je pomogao Grad Ivanec, 
a sponzorski se pridružila i Tu-
ristička zajednica grada Ivanca.
(ljr)

Listopad, Međunarodni mjesec borbe protiv raka dojke, 
u ivanečkoj Srednjoj školi prvi je put obilježen sudjelova-
njem učenika u nacionalnom projektu Ružičasti listopad. 
U četvrtak, 11. listopada, na igralištu NK Ivančice više od 
400 učenika i njihovih nastavnika formiralo je veliku ru-
žičastu vrpcu kao znak podrške u osvješćivanju važnosti 

prevencije od raka dojke. 
   time se Srednja škola svrstala među 22 škole iz cijele 

hrvatske koje su pružile potporu ovoj velikoj javnozdrav-
stvenoj akciji. Svi su učenici dobili i edukativne letke 
„Mama, budu zdrava“, koje su odnijeli članicama svojih 
obitelji kako bi ih potaknuli na brigu o svom zdravlju. 
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Mama, budi zdrava!RUžIČAstI lIstOpAd U povodu 
Mjeseca borbe protiv raka dojke

dŠR sAlINOVEC 
Ostvarili ciljeve 160 sudionika na biciklijadi i pješačenju

Pješačenjem od stare preše na Šatornjaku do 
izletišta Pethrasti na oPG-u Marković, u koje se 
uključilo 82 malih i odraslih rekreativaca, DŠR Sali-
novec kraju je priveo ovogodišnji program rekreacij-
skih manifestacija na otvorenom. Masovnim oda-
zivom akciji priređenoj u povodu 27. svjetskog dana 
pješačenja ujedno je ostvaren i glavni cilj organiza-
tora, a to je šetnja svih generacija kao prilog fizič-
kom kretanju i zdravlju, čime ujedno DŠR Salinovec 
ispunjava svoj glavni programski cilj djelovanja.

   ove godine DŠR je organizirao velik broj sličnih 
manifestacija, a među njima je i 7. biciklijada Med 
skrajski bregi. Vozilo se na ruti Salinovec - Marge-
čan - Podevčevo - Pece -  Stažnjevec - Salinovec 
dugoj 35 km. Biciklijadi se pridružilo 75 sudionika 
u dobi od 10 do 64 godine. organizatori su sudio-
nicima dodijelili i nekoliko motivacijskih nagrada, a 
neke od njih dobili su i domaći biciklisti – 10-godiš-
nji Vanja Tompić i najstariji sudionik, Ivan lončar iz 
Salinovca.
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Na pješačenje se krenulo od stare preše na Šatornjaku

Biciklijada je 
održana na 
ruti dugoj 35 
km

Za većinu gljivara vrganj je ipak – kralj

glJIVE Na 5. međunarodnoj gljivarijadi u organizaciji GD Ivanec

Biste li kušali borov 
slinavac i arišev sluzavac?
 ˝ Gljivarijadi se odazvalo više od 120 članova društava iz Slovenije te iz 

Zagrebačke, Krapinske, Međimurske, Varaždinske županije i Grada Zagreba
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Izloženo je više 
od 150 gljiva 

ivanečkih šuma

Ne može bez gljivarskog gulaša


